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ÜÇ MAHALLEDE ÇALIŞMA BAŞLATILDI
Modern bir şehir imar etmek için çalışmalarına hız veren Çivril Belediyesi, 
üç mahallede hali hazır fotogrametrik harita çalışması başlattı

Çivril'de mahallelerin başlıca sorunu olan 

imar planı sorununun çözümü konusunda 

önemli bir adım atıldı. Çivril Belediyesi başlattığı 

çalışma kapsamında Gürpınar, Çıtak ve Irgıllı 

mahallelerinin fotogrametrik hal i  hazır 

haritasının çıkarılması için protokol imzaladı. 

Belediye Başkanı Semih Dere yapılan çalışma 

ile dirençli alanları tespit ettiklerini belirterek 

çalışmanın hayırlı olmasını temenni etti. S:3

MİLLET BAHÇESİNDE 
DÜZENLEME YAPILIYOR
Denizli'nin en güzel Millet Bahçesinde çevre 

düzenleme çalışmaları hız kazandı

Genç Yaşta Kalp
Krizine Yenildi

Çivril'in sevilen esnafı geçirdiği kalp 

krizi sonucu hayatını kaybetti S:3S:2

ÇİVRİL BİLSEM'Lİ ÖĞRENCİLER
İLK 10 TAKIM ARASINA GİRDİ

İzmir'de gerçekleştirilen FIRST LEGO 

League Challenge turnuvasının 21.'si, 

80 ilden 500 takımın katılımıyla yapılan 

yerel turnuva ile başladı. Çivril Şehit 

Soner Kutlu Bilim ve Sanat Merkezi'nin 

de arasında olduğu 10 takım ulusal 

turnuvaya katılma hakkı kazandı S:5

Basın İlan Kurumu 33. Dönem 1. Genel 

Kurul Toplantısı gerçekleştirildi
Genel Kurul süresince görev yapacak yeni Genel Kurul üyeleri 

göreve başlarken, Yönetim Kurulu üyeleri ve denetçiler seçildi S:4
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TANSİYONUM ÇIKTI !

Hepimizin, yakınlarımızda  veya kendimizde 
tansiyon hastalığı  vardır.

Hep ilaç tedavisi önerilir.

Yıllar önce gi�ğim bir uzman doktor tansiyon 
bir hastalık değil sonuçtur demiş ben 
inanmamış�m.

Bunu üzerine makaleler okudum araş�rdım ve 
doktorun haklı olduğunu anladım.

Tansiyon neden oluşur?

Örnekleyeyim arabamızın modelini yükseltmek 
isteriz ama ekonomik kaynaklarımız bizi zorlar 
genelde borçlanarak arabamızı değiş�ririz bu 
sefer hesaplarımızı düzgün yapmadıysak bu 
borçlanmanın nasıl kapa�lacağını düşünme 
stresi sonuç tansiyon çık�.

Ailede her şey mükemmel olsun diye uğraşır 
devamlı dediklerimiz yapılsın isteriz Eşiniz, 
Çocuklarınız ha�a varsa evde büyükleriniz 
dediklerinizi yapmadığında yara�lan stres 
sonucu tansiyonumuz çık�.

Örnekler çoğal�labilir.

Bu stresler sonucu gi�ğimiz sağlık 
kurumlarında dil al� hapımızı alır varsa tansiyon 
ilacımız 5 likse, 10 luk yapılır tansiyonumuz 
düşer, geri geliriz.

Tansiyonu te�kleyen nedir?

kendimize dikkat etmedikçe ilerleyen günlerde 
bu durum tekrarlar durur.

Doktor da kendine göre haklıdır 5 dakikada bir 
hasta bakmak zorunda senin tansiyon 
hastalığının temeline inse en az 30 dakika 
incelemesi gerekir o zaman bekleyen hastalar 
kızar, Özel hastanelerde tedavi süreci biraz uzun 
ama fiyatları el yakmakta herkes gidememekte 
oralarda bile gerekli gereksiz tahliller rontgenler 
derken ortalama bir hasta, asgari ücre�n en az 
yarısını ödemek zorunda.

Tahlil olayı da aynı yiyoruz yağlıyı, tatlıyı, 
tuzluyu  ertesi gün verdiğimiz tahlil de 
kolesterol, şeker vs. yüksek çık� ye�ş�rin hapları 
sonuç şu kullandığım hap böbreklerime, 
ciğerime vs. zarar vermiş halbuki bilhassa acil 
hastane randevusu alınmadığı veya acil olarak 
gitmediğimiz durumlarda hastaneye gitmek için 
birkaç gün süremiz vardır o süreçte 
yediklerimize iç�klerimize dikkat edelim bakalım 
tahlillerimiz nasıl çıkıyor?

Hepimizinde  hâyalleri ve hedefleri var çoğu 
hastalıklarımız mükemmeliyetçilikten 
kaynaklanıyor çocuklarımızıda bir prens veya 
prenses gibi mükemmel ye�ş�rmeye 
uğraşıyoruz Okulda, sınavlarda, işinde ha�a çok 
basit işlerde bile en iyisini yapması için 
çabalıyoruz.

Çocuklarımızı mükemmel değil merhametli 
ye�ş�rebilsek, merhame� öğrenen çocuklar 
etra�na saygıyı sevgiyi öğrenir, Sınavlarda 
çalınan sorularla bir yerlere gelmenin 
başkalarının kul hakkına girmek olduğunu, 
trafikte kurallara uyarak başkasının hakkının 
çiğnenmeyeceğini, Arkadaşlarına nasıl 
hakkaniyetli davranacağını, Yediğini iç�ğini 
sosyal medyada paylaşmanın ayıp olduğunu 
başkalarının göz hakkı olduğunu vs.vs. öğrenir 
hata payı azalır yarın bir yerde yöne�ci 
olduğunda, Bir işyeri sahibi olduğunda yanındaki 
kişilerin hakkını gözeterek adil davranır.

Sağlıklı ve mutlu günler dilerim.

Esen kalınız…
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Çivril'de mahallelerin başlıca sorunu olan 

imar planı sorununun çözümü konusunda 

önemli bir adım atıldı. Çivril Belediyesi 

başlattığı çalışma kapsamında Gürpınar, 

Çıtak ve Irgıllı mahallelerinin fotogrametrik 

hali hazır haritasının çıkarılması için 

protokol imzaladı. Belediye Başkanı Semih 

Dere yapılan çalışma ile dirençli alanları 

tespit ettiklerini belirterek çalışmanın hayırlı 

olmasını temenni etti.

Çivril Belediyesi yaşanan deprem ve 

doğal afteleri en aza indirmek ve 

şehirleşme ve yapılaşmayı dirençli alanlara 

yönlendirmek için ilçe genelinde çalışma 

başlattı. İlk etapta ilçenin Gürpınar, Çıtak 

ve Irgıllı mahallelerinde yapılacak 

fotogrametirk hali hazır harita çalışması 

için protokol imzalandı. Başkanlık 

makamında İller Bankası yetkililerinin de 

hazır bulunduğu imza programında 

konuşan Başkan Dere Çivril'de güvenli 

yaşam alanları oluşturmak için çalıştıklarını 

ifade etti.

Başkan Dere çalışmanın güvenli yerleşim 

alanları kurmanın ilk adımı olduğunu 

hatırlatarak “deprem bölgesinde olan bir 

şehir ve bölgede yer alan Çivril2de alt yapı 

çalışmalarından önce güvenli mahalle ve 

yerleşim alanlarını tespit etmek amacıyla 

İlçenin en büyük ve nüfus yoğunluğu fazla 

olan mahallelerinde fotogrametrik hali hazır 

harita çalışması başlattık. Hazırlanacak 

olan harita verilerine göre üç mahallemizin 

sağlam zeminli alanlarında imar çalışması 

yapılacak ve ev yapmak isteyen 

vatandaşlar bu alanlara yönlendirilecek. 

Amacımız güvenli bir kent, depreme ve 

doğal afetlere hazır bir Çivril oluşturmak” 

dedi. 
Çalışma yapılacak üç mahallenin hali 

hazır haritalarının 1979 yılında yapıldığını 

ifade eden Başkan Dere “üç mahallemizin 

imar planına esas jeoteknik ve jeolojik etüt 

raporları 1979'da yapılmış ve deprem 

yönetmeliğine uygun değil, bunların 

güncellenmesi gerek. Yapılacak yeni 

çalışma ile mahallelerimizin zemin yapıları 

tüm verileri ile göreceğiz. Sağlıklı planlama 

ve şehirleşme adına bu çalışma çok önemli 

bir adım” dedi. 

“Çarpık ve Rastgele Yapılaşma sona 

erecek”

Yapılacak çalışma ile kırsal mahallelerde 

rastgele yapılan yapılaşmanın önüne 

geçileceği ifade eden Başkan Dere “ 

sağlam zeminli alanların tespit çalışması 

başta olmak üzere birçok konuda yol 

gösterici olacak olan bu çalışma özellikle 

mahallerimizin alt yapı çalışmaları 

öncesinde tamamlanması gerekiyor. 

Mahallelerimize altyapı yapılabilmesi için 

imar planı gerekiyor. İmar planı yolların, 

yeşil alanın, parkların, ev, okul yapılacak 

yerlerin planda ayrılması demektir. Bu plan 

olmadan elektrik, telefon direkleri 

dikilemez. Kanalizasyon olmaz, yol olmaz. 

Bunların hiçbiri rastgele yapılamaz. Ancak 

imar planı bittikten sonra bunlar başlar. Yol, 

su, kanalizasyon, elektrik, telefon gibi bu 

hatlar mutlaka bu yollar üzerine döşenmeli 

ve oluşacak binalara da bu hatlardan 

hizmet götürülmeli. Düzenli planlı 

mahalleler için sağlam bir Çivril için gerekli 

olan çalışmanın Çivril'imize hayırlı olmasını 

temenni ediyorum. Yapılacak çalışma aynı 

zamanda çarpık ve rastgele yapılaşmayı 

da ortadan kaldıracak” dedi.

Çivril Belediyesi İmar Şehircilik ve Afet 

Müdürlüğünün hazırladığı proje 

kapsamında İller Bankası desteği ile 

yapılacak Fotogrametrik Hali hazır harita 

çalışmasının 120 gün süreceği bildirildi. // 

Serap Sofulu 

ÜÇ MAHALLEDE ÇALIŞMA BAŞLATILDI
Modern bir şehir imar etmek için çalışmalarına hız veren Çivril Belediyesi, 
üç mahallede hali hazır fotogrametrik harita çalışması başlattı

Denizli Büyükşehir 
Belediyesi iştiraki 
BELTAŞ tarafından 
işletilen Çivril Işıklı Millet 
bahçesinin olduğu 
alanda çevre 
düzenlemesi ve park 
alanı çalışmaları 
başlatıldı. 

Hizmete girdikten sonra vatandaşlar 

tarafından sıklıkla ziyarete dilen Çivril Işıklı 

Millet Bahçesinde başlatılan çalışmaların 

ilk etabında Millet Bahçesine gelecek 

araçlar için otopark alanları oluşturuldu. 

Özellikle yaz sezonunda günlük binlerce 

kişi tarafından ziyaret edilen Millet 

Bahçesinde otopark ihtiyacını gidermek 

isteyen Büyükşehir Belediyesi fen İşleri 

ekipleri bölgedeki alanların tesviye ve 

düzenlemesini yaptı. 
Yapılan çalışmaların bahar gelmeden 

tamamlanması için çaba harcadıklarını 

ifade eden Işıklı mahalle Muhtarı Serkan 

Aymaz çalışma ile Millet Bahçesinin daha 

düzenli ve güzel görüneceğine dikkat çekti. 

Işıklı mahallesi ve Millet bahçesinin yaz 

sıcaklarında çevre iller başta olmak üzere 

binlerce kişi tarafından ziyaret edildiğini 

belirten muhtar Aymaz “Çivril'in marka 

değeri olan Işıklı Akgöz mevki ve Millet 

Bahçesi Uşak, Afyon ve çevre iller başta 

olmak üzere binlerce kişi tarafından ziyaret 

edilen bir bölge. Hizmete giren Millet 

Bahçemiz ile ziyaretçi sayımızın bu dönem 

daha çok olmasını hedefliyoruz. Işıklı ve 

Millet bahçemize gelecek misafirler için 

çalışmalarımıza başladık. İlk etapta 

bölgenin park alanını genişletmek ve 

mevcut park alanlarında Denizli Büyükşehir 

Belediyesi Fen İşleri tarafından çalışma 

yapılmıştır emeği geçenlere teşekkür 

ederiz” dedi. // Muhammet Karaçay

MİLLET BAHÇESİNDE DÜZENLEME YAPILIYOR
Denizli'nin en güzel Millet Bahçesinde çevre düzenleme çalışmaları hız kazandı

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Bölgesel 

Belediye Meclis Üyeleri Toplantılarına 

İzmir'de yapıldı. Genel Başkan Devlet 

Bahçeli'nin talimatlarıyla ve Yerel 

Yönetimlerden Sorumlu Genel Başkan 

Yardımcısı Sadir Durmaz'ın başkanlığında 

gerçekleştirilen toplantıya İzmir, Manisa, 

Denizli, Muğla ve Aydın illerinde görev 

yapan MHP'li Belediye Başkanları ve 

Meclis Üyeleri katıldı. Toplantıya Milliyetçi 

Hareket Partisi (MHP) Çivril Belediye 

meclis üyeleri Ergün Çiftçi, Asım Çetinkaya 

ile MHP Çivril İlçe Başkanı Gürbüz Çiftçi 

katıldı.

Ev sahipliğini MHP İzmir İl Başkanlığının 

yaptığı MHP “Belediye Meclis Üyeleri 

İstişare ve Değerlendirme Toplantısı”  15 

Şubat 2025 Cumartesi Günü saat 14.00'da 

Balçova Termal Tesisleri Kardelen 

Salonu'nda gerçekleştirildi. Beş ilden 

toplam 400'e yakın MHP'li Yerel Yöneticinin 

katıldığı programa MHP Genel Başkan 

Yardımcısı ve Ankara Milletvekili Sadir 

Durmaz Başkanlık etti. 

İzmir İl Başkanı Veysel Şahin'in açılış 

konuşmasının ardından 

değerlendirmelerde bulunan MHP Genel 

Başkan Yardımcısı Sadir Durmaz, Türk ve 

Türkiye Yüzyılı hedeflerine azim ve 

kararlılıkla yürüdüklerini vurguladı. Her 

vatandaşın derdine çare sunmak, 

şehirlerimizi yeni yüzyıla yaraşır hale 

getirmek için çabaladıklarını kaydeden 

Durmaz, “CHP'li belediyelerde ise her gün 

yeni bir krize şahit oluyoruz. İmkanları 

kendi siyasi ikballeri için kullanan belediye 

başkanlarının yarattığı garabeti izliyoruz. 

Parti içi kavgalardan kafasını 

kaldıramayan, Cumhurbaşkanlığı hevesiyle 

işlerini aksatan anlayış şehrin gelişimi 

önünde takoz gibi durmaktadır. Liyakatsiz 

kadroları, akraba atamalarını ve sorumsuz 

belediye başkanlarını birlikte 

değerlendirdiğimizde buna ahbap çavuş 

belediyeciliği demek doğru bir tanım 

olacaktır. Parti içi magazinsel taht kavgaları 

yapan CHP'nin sosyal medya 

fenomenliğine yönelen belediye başkanları 

hizmete yönelmelidir” diye konuştu.

Milletin yerel ölçekli ihtiyaçlarının verimli 

şekilde karşılanması, kamu hizmetlerinden 

eşit ve adil şekilde faydalanması için 

belediye hizmetlerini titizlikle takip ettiklerini 

aktaran Durmaz, "Olası afet ve krizlere 

hazır olmamız gerektiğini biliyoruz. Güçlü 

ve dirençli şehirler kurmak için 

çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Sorumluluk 

sahibi, insanı önceleyen ve liyakati esas 

alan belediyecilik anlayışıyla milletimize 

hizmet ederken özellikle CHP 

yönetimindeki belediyelerde her gün yeni 

bir krize şahit oluyoruz." ifadelerini kullandı.

Konuşmaların ardından program basına 

kapalı devam etti. // Bülent Çakır

MHP'Lİ MECLİS ÜYELERİ İZMİR'DE TOPLANDI
MHP Bölgesel Belediye Meclis Üyeleri İstişare ve Değerlendirme Toplantısı, İzmir, Manisa, Denizli, Muğla ve 
Aydın'daki MHP'li belediye başkanları ve meclis üyelerinin katılımıyla Balçova Termal Tesislerinde düzenlendi

Uzun yıllar gıda sektöründe çalıştıktan 

sonra açtığı halı yıkama tesisinde verdiği 

hizmet ile takdir toplayan Erdinç 

Kabasakal (43)geçirdiği kalp krizi sonucu 

hayatını kaybetti.

Edinilen bilgiye göre hafta sonu evinde 

rahatsızlanarak Çivril devlet Hastanesine 

giden Kabasakal'ın hastanede yapılan 

tetkiklerde kalp krizi geçirdiği belirlendi. 

Erdinç Kabasakal Çivril Devlet 

Hastanesinde yapılan muayene ve ilk 

tedavisinin ardından Pamukkale 

Üniversitesi hastanesine sevk edildi. 

Pamukkale Üniversitesi hastanesinde 

tedavi altına alınan ve yoğun bakım 

ünitesinde tedavisi devam eden Kabasakal 

üç güren yaşam savaşını 21 Şubat Cuma 

günü doktorların tüm müdahalelerine 

rağmen kaybetti.

Vefatı ile ailesi ve sevenlerini üzen 

Erdinç Kabasakal evli ve iki çocuk 

babasıydı. Erdinç Kabasakal Çarşı 

camiinde kılınan namazın ardından Çivril 

Mezarlığında toprağa verildi.

 // Mehtap Kayaoğlu

Genç Yaşta Kalp Krizine Yenildi
Çivril'in sevilen esnafı geçirdiği kalp krizi sonucu hayatını kaybetti 
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ilacımız 5 likse, 10 luk yapılır tansiyonumuz 
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Tansiyonu te�kleyen nedir?

kendimize dikkat etmedikçe ilerleyen günlerde 
bu durum tekrarlar durur.

Doktor da kendine göre haklıdır 5 dakikada bir 
hasta bakmak zorunda senin tansiyon 
hastalığının temeline inse en az 30 dakika 
incelemesi gerekir o zaman bekleyen hastalar 
kızar, Özel hastanelerde tedavi süreci biraz uzun 
ama fiyatları el yakmakta herkes gidememekte 
oralarda bile gerekli gereksiz tahliller rontgenler 
derken ortalama bir hasta, asgari ücre�n en az 
yarısını ödemek zorunda.

Tahlil olayı da aynı yiyoruz yağlıyı, tatlıyı, 
tuzluyu  ertesi gün verdiğimiz tahlil de 
kolesterol, şeker vs. yüksek çık� ye�ş�rin hapları 
sonuç şu kullandığım hap böbreklerime, 
ciğerime vs. zarar vermiş halbuki bilhassa acil 
hastane randevusu alınmadığı veya acil olarak 
gitmediğimiz durumlarda hastaneye gitmek için 
birkaç gün süremiz vardır o süreçte 
yediklerimize iç�klerimize dikkat edelim bakalım 
tahlillerimiz nasıl çıkıyor?

Hepimizinde  hâyalleri ve hedefleri var çoğu 
hastalıklarımız mükemmeliyetçilikten 
kaynaklanıyor çocuklarımızıda bir prens veya 
prenses gibi mükemmel ye�ş�rmeye 
uğraşıyoruz Okulda, sınavlarda, işinde ha�a çok 
basit işlerde bile en iyisini yapması için 
çabalıyoruz.

Çocuklarımızı mükemmel değil merhametli 
ye�ş�rebilsek, merhame� öğrenen çocuklar 
etra�na saygıyı sevgiyi öğrenir, Sınavlarda 
çalınan sorularla bir yerlere gelmenin 
başkalarının kul hakkına girmek olduğunu, 
trafikte kurallara uyarak başkasının hakkının 
çiğnenmeyeceğini, Arkadaşlarına nasıl 
hakkaniyetli davranacağını, Yediğini iç�ğini 
sosyal medyada paylaşmanın ayıp olduğunu 
başkalarının göz hakkı olduğunu vs.vs. öğrenir 
hata payı azalır yarın bir yerde yöne�ci 
olduğunda, Bir işyeri sahibi olduğunda yanındaki 
kişilerin hakkını gözeterek adil davranır.

Sağlıklı ve mutlu günler dilerim.

Esen kalınız…
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Çivril'de mahallelerin başlıca sorunu olan 

imar planı sorununun çözümü konusunda 

önemli bir adım atıldı. Çivril Belediyesi 

başlattığı çalışma kapsamında Gürpınar, 

Çıtak ve Irgıllı mahallelerinin fotogrametrik 

hali hazır haritasının çıkarılması için 

protokol imzaladı. Belediye Başkanı Semih 

Dere yapılan çalışma ile dirençli alanları 

tespit ettiklerini belirterek çalışmanın hayırlı 

olmasını temenni etti.

Çivril Belediyesi yaşanan deprem ve 

doğal afteleri en aza indirmek ve 

şehirleşme ve yapılaşmayı dirençli alanlara 

yönlendirmek için ilçe genelinde çalışma 

başlattı. İlk etapta ilçenin Gürpınar, Çıtak 

ve Irgıllı mahallelerinde yapılacak 

fotogrametirk hali hazır harita çalışması 

için protokol imzalandı. Başkanlık 

makamında İller Bankası yetkililerinin de 

hazır bulunduğu imza programında 

konuşan Başkan Dere Çivril'de güvenli 

yaşam alanları oluşturmak için çalıştıklarını 

ifade etti.

Başkan Dere çalışmanın güvenli yerleşim 

alanları kurmanın ilk adımı olduğunu 

hatırlatarak “deprem bölgesinde olan bir 

şehir ve bölgede yer alan Çivril2de alt yapı 

çalışmalarından önce güvenli mahalle ve 

yerleşim alanlarını tespit etmek amacıyla 

İlçenin en büyük ve nüfus yoğunluğu fazla 

olan mahallelerinde fotogrametrik hali hazır 

harita çalışması başlattık. Hazırlanacak 

olan harita verilerine göre üç mahallemizin 

sağlam zeminli alanlarında imar çalışması 

yapılacak ve ev yapmak isteyen 

vatandaşlar bu alanlara yönlendirilecek. 

Amacımız güvenli bir kent, depreme ve 

doğal afetlere hazır bir Çivril oluşturmak” 

dedi. 
Çalışma yapılacak üç mahallenin hali 

hazır haritalarının 1979 yılında yapıldığını 

ifade eden Başkan Dere “üç mahallemizin 

imar planına esas jeoteknik ve jeolojik etüt 

raporları 1979'da yapılmış ve deprem 

yönetmeliğine uygun değil, bunların 

güncellenmesi gerek. Yapılacak yeni 

çalışma ile mahallelerimizin zemin yapıları 

tüm verileri ile göreceğiz. Sağlıklı planlama 

ve şehirleşme adına bu çalışma çok önemli 

bir adım” dedi. 

“Çarpık ve Rastgele Yapılaşma sona 

erecek”

Yapılacak çalışma ile kırsal mahallelerde 

rastgele yapılan yapılaşmanın önüne 

geçileceği ifade eden Başkan Dere “ 

sağlam zeminli alanların tespit çalışması 

başta olmak üzere birçok konuda yol 

gösterici olacak olan bu çalışma özellikle 

mahallerimizin alt yapı çalışmaları 

öncesinde tamamlanması gerekiyor. 

Mahallelerimize altyapı yapılabilmesi için 

imar planı gerekiyor. İmar planı yolların, 

yeşil alanın, parkların, ev, okul yapılacak 

yerlerin planda ayrılması demektir. Bu plan 

olmadan elektrik, telefon direkleri 

dikilemez. Kanalizasyon olmaz, yol olmaz. 

Bunların hiçbiri rastgele yapılamaz. Ancak 

imar planı bittikten sonra bunlar başlar. Yol, 

su, kanalizasyon, elektrik, telefon gibi bu 

hatlar mutlaka bu yollar üzerine döşenmeli 

ve oluşacak binalara da bu hatlardan 

hizmet götürülmeli. Düzenli planlı 

mahalleler için sağlam bir Çivril için gerekli 

olan çalışmanın Çivril'imize hayırlı olmasını 

temenni ediyorum. Yapılacak çalışma aynı 

zamanda çarpık ve rastgele yapılaşmayı 

da ortadan kaldıracak” dedi.

Çivril Belediyesi İmar Şehircilik ve Afet 

Müdürlüğünün hazırladığı proje 

kapsamında İller Bankası desteği ile 

yapılacak Fotogrametrik Hali hazır harita 

çalışmasının 120 gün süreceği bildirildi. // 

Serap Sofulu 

ÜÇ MAHALLEDE ÇALIŞMA BAŞLATILDI
Modern bir şehir imar etmek için çalışmalarına hız veren Çivril Belediyesi, 
üç mahallede hali hazır fotogrametrik harita çalışması başlattı

Denizli Büyükşehir 
Belediyesi iştiraki 
BELTAŞ tarafından 
işletilen Çivril Işıklı Millet 
bahçesinin olduğu 
alanda çevre 
düzenlemesi ve park 
alanı çalışmaları 
başlatıldı. 

Hizmete girdikten sonra vatandaşlar 

tarafından sıklıkla ziyarete dilen Çivril Işıklı 

Millet Bahçesinde başlatılan çalışmaların 

ilk etabında Millet Bahçesine gelecek 

araçlar için otopark alanları oluşturuldu. 

Özellikle yaz sezonunda günlük binlerce 

kişi tarafından ziyaret edilen Millet 

Bahçesinde otopark ihtiyacını gidermek 

isteyen Büyükşehir Belediyesi fen İşleri 

ekipleri bölgedeki alanların tesviye ve 

düzenlemesini yaptı. 
Yapılan çalışmaların bahar gelmeden 

tamamlanması için çaba harcadıklarını 

ifade eden Işıklı mahalle Muhtarı Serkan 

Aymaz çalışma ile Millet Bahçesinin daha 

düzenli ve güzel görüneceğine dikkat çekti. 

Işıklı mahallesi ve Millet bahçesinin yaz 

sıcaklarında çevre iller başta olmak üzere 

binlerce kişi tarafından ziyaret edildiğini 

belirten muhtar Aymaz “Çivril'in marka 

değeri olan Işıklı Akgöz mevki ve Millet 

Bahçesi Uşak, Afyon ve çevre iller başta 

olmak üzere binlerce kişi tarafından ziyaret 

edilen bir bölge. Hizmete giren Millet 

Bahçemiz ile ziyaretçi sayımızın bu dönem 

daha çok olmasını hedefliyoruz. Işıklı ve 

Millet bahçemize gelecek misafirler için 

çalışmalarımıza başladık. İlk etapta 

bölgenin park alanını genişletmek ve 

mevcut park alanlarında Denizli Büyükşehir 

Belediyesi Fen İşleri tarafından çalışma 

yapılmıştır emeği geçenlere teşekkür 

ederiz” dedi. // Muhammet Karaçay

MİLLET BAHÇESİNDE DÜZENLEME YAPILIYOR
Denizli'nin en güzel Millet Bahçesinde çevre düzenleme çalışmaları hız kazandı

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Bölgesel 

Belediye Meclis Üyeleri Toplantılarına 

İzmir'de yapıldı. Genel Başkan Devlet 

Bahçeli'nin talimatlarıyla ve Yerel 

Yönetimlerden Sorumlu Genel Başkan 

Yardımcısı Sadir Durmaz'ın başkanlığında 

gerçekleştirilen toplantıya İzmir, Manisa, 

Denizli, Muğla ve Aydın illerinde görev 

yapan MHP'li Belediye Başkanları ve 

Meclis Üyeleri katıldı. Toplantıya Milliyetçi 

Hareket Partisi (MHP) Çivril Belediye 

meclis üyeleri Ergün Çiftçi, Asım Çetinkaya 

ile MHP Çivril İlçe Başkanı Gürbüz Çiftçi 

katıldı.

Ev sahipliğini MHP İzmir İl Başkanlığının 

yaptığı MHP “Belediye Meclis Üyeleri 

İstişare ve Değerlendirme Toplantısı”  15 

Şubat 2025 Cumartesi Günü saat 14.00'da 

Balçova Termal Tesisleri Kardelen 

Salonu'nda gerçekleştirildi. Beş ilden 

toplam 400'e yakın MHP'li Yerel Yöneticinin 

katıldığı programa MHP Genel Başkan 

Yardımcısı ve Ankara Milletvekili Sadir 

Durmaz Başkanlık etti. 

İzmir İl Başkanı Veysel Şahin'in açılış 

konuşmasının ardından 

değerlendirmelerde bulunan MHP Genel 

Başkan Yardımcısı Sadir Durmaz, Türk ve 

Türkiye Yüzyılı hedeflerine azim ve 

kararlılıkla yürüdüklerini vurguladı. Her 

vatandaşın derdine çare sunmak, 

şehirlerimizi yeni yüzyıla yaraşır hale 

getirmek için çabaladıklarını kaydeden 

Durmaz, “CHP'li belediyelerde ise her gün 

yeni bir krize şahit oluyoruz. İmkanları 

kendi siyasi ikballeri için kullanan belediye 

başkanlarının yarattığı garabeti izliyoruz. 

Parti içi kavgalardan kafasını 

kaldıramayan, Cumhurbaşkanlığı hevesiyle 

işlerini aksatan anlayış şehrin gelişimi 

önünde takoz gibi durmaktadır. Liyakatsiz 

kadroları, akraba atamalarını ve sorumsuz 

belediye başkanlarını birlikte 

değerlendirdiğimizde buna ahbap çavuş 

belediyeciliği demek doğru bir tanım 

olacaktır. Parti içi magazinsel taht kavgaları 

yapan CHP'nin sosyal medya 

fenomenliğine yönelen belediye başkanları 

hizmete yönelmelidir” diye konuştu.

Milletin yerel ölçekli ihtiyaçlarının verimli 

şekilde karşılanması, kamu hizmetlerinden 

eşit ve adil şekilde faydalanması için 

belediye hizmetlerini titizlikle takip ettiklerini 

aktaran Durmaz, "Olası afet ve krizlere 

hazır olmamız gerektiğini biliyoruz. Güçlü 

ve dirençli şehirler kurmak için 

çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Sorumluluk 

sahibi, insanı önceleyen ve liyakati esas 

alan belediyecilik anlayışıyla milletimize 

hizmet ederken özellikle CHP 

yönetimindeki belediyelerde her gün yeni 

bir krize şahit oluyoruz." ifadelerini kullandı.

Konuşmaların ardından program basına 

kapalı devam etti. // Bülent Çakır

MHP'Lİ MECLİS ÜYELERİ İZMİR'DE TOPLANDI
MHP Bölgesel Belediye Meclis Üyeleri İstişare ve Değerlendirme Toplantısı, İzmir, Manisa, Denizli, Muğla ve 
Aydın'daki MHP'li belediye başkanları ve meclis üyelerinin katılımıyla Balçova Termal Tesislerinde düzenlendi

Uzun yıllar gıda sektöründe çalıştıktan 

sonra açtığı halı yıkama tesisinde verdiği 

hizmet ile takdir toplayan Erdinç 

Kabasakal (43)geçirdiği kalp krizi sonucu 

hayatını kaybetti.

Edinilen bilgiye göre hafta sonu evinde 

rahatsızlanarak Çivril devlet Hastanesine 

giden Kabasakal'ın hastanede yapılan 

tetkiklerde kalp krizi geçirdiği belirlendi. 

Erdinç Kabasakal Çivril Devlet 

Hastanesinde yapılan muayene ve ilk 

tedavisinin ardından Pamukkale 

Üniversitesi hastanesine sevk edildi. 

Pamukkale Üniversitesi hastanesinde 

tedavi altına alınan ve yoğun bakım 

ünitesinde tedavisi devam eden Kabasakal 

üç güren yaşam savaşını 21 Şubat Cuma 

günü doktorların tüm müdahalelerine 

rağmen kaybetti.

Vefatı ile ailesi ve sevenlerini üzen 

Erdinç Kabasakal evli ve iki çocuk 

babasıydı. Erdinç Kabasakal Çarşı 

camiinde kılınan namazın ardından Çivril 

Mezarlığında toprağa verildi.

 // Mehtap Kayaoğlu

Genç Yaşta Kalp Krizine Yenildi
Çivril'in sevilen esnafı geçirdiği kalp krizi sonucu hayatını kaybetti 
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Av.Melih Nebi YAVUZ

İLAMSIZ İCRA TAKİBİNE GENEL BAKIŞ :

ilamsız icra takibi, para ve teminat alacakları 
ile kiralanan taşınmazların tahliyesi için 
başvurulabilen ve takibin başlaması için 
herhangi bir mahkeme kararına veya rehin 
hakkına gereksinim duymayan icra takip 
yoludur. Diğer bir tanımla ilamsız icra takibi, 
herhangi bir mahkeme kararı veya belgeye 
dayanmayan, para borcu, teminat ya da diğer 
alacaklar için icra müdürlüğünde yapılan icra 
takibine denir.

Kanun koyucu, ilamlı icradan başka, sadece 
para ve teminat alacakları için başvurulabilecek 
ilamsız icra takibini düzenlemiştir.

Bu takip yoluna başvuran alacaklının, 
alacağının mahkeme ilamı ile tespit edilip 
hüküm altına alınmış olması gerekmez. Alacaklı 
doğrudan icra dairesine başvurarak, borçluya 
karşı takip yapabilir.

İlamsız icra takibinde daha önce bir yargılama 
yapılmamış olduğundan; borçluya, kendisine 
karşı yürütülen takibe itiraz ederek, takibin 
sonuçlanmasına engel olma imkanı tanınmıştır.

 İlamsız icra takibi, para ve teminat alacakları 
yanında, kira alacağının ödenmemesi veya kira 
süresinin sona ermesi durumunda taşınmazın 
tahliyesi için de kabul edilmiştir. Alacaklının 
elinde kambiyo senedi bulunması halinde 
ilamsız icra takibi özel olarak düzenlenmiştir.

 
İlamsız icra takibi, herhangi bir mahkeme 

kararı veya belgeye dayanmayan, para borcu, 
teminat ya da diğer alacaklar için icra 
müdürlüğünde yapılan icra takibine denir. Bu 
icra yolunda alacaklının elinde bir belgenin, 
ilamın veya bir alacağı gösterir ve ispat eder 
nitelikte herhangi bir belgenin olması şart 
değildir.

Eğer itiraz edilirse delil için belge göstermek 
söz konusu olur. Bu icra yolunda alacaklının 
elinde bir belgenin, ilamın veya bir alacağı 
gösterir ve ispat eder nitelikte herhangi bir 
belgenin olması şart değildir. İtiraz edilirse bu 
durumda ispat için belge gereklidir. Borçlunun 
ödeme emrine itirazı ile icra takibi durmuş ise 
takip alacaklısının da bazı hakları vardır. 
Alacaklı 6 ay içerisinde icra mahkemesine 
başvurup itirazın kaldırılmasını isteyebilir ya da 
1 yıl içerisinde genel mahkemelerde itirazın 
iptali davası açabilir.

Genel haciz yoluyla takip, alacaklının takip 
talebi ile başlar; bu takip talebi üzerine icra 
dairesi borçluya bir ödeme emri gönderir. Borçlu 
ödeme emrine itiraz etmez veya itiraz edip de 
itirazı bertaraf edilirse, takip kesinleşir. 
Borçlunun itirazı haklı bulunursa, takip bu 
aşamada sona erer. Takip kesinleşir, borçlu 
buna rağmen borcunu ödemezse, borcunu 
ödemeye yetecek malları alacaklının talebi ile 
haczedilir ve yine alacaklının talebi ile satılır ve 
takip konusu alacak ödenir. Genel haciz yoluyla 
takipte, alacaklının elinde herhangi bir belge 
bulunması da şart değildir. Borçludan herhangi 
bir şekilde alacağı olmayan bir kişi dahi bu yola 
başvurabilir.

Cebri icranın sözlük anlamı zorla yerine 
getirmek demektir. Hukuktaki manası ise 
borçlunun borcunu ödememesi ve mahkemenin 
belirlemiş olduğu hükme uyulmaması 
nedenleriyle devletin borcu zorla almasıdır. 
Kanunlara dayanır. Yasal bir şekilde yerine 
getirilir. İlamsız icra takibi, para ve teminat 
alacakları için kararlaştırılan bir cebri icra 
yoludur. Hukuk insanlara belli haklar verir. Bu 
haklar beraberinde bazı sorumluluklar getirir. 
Ama bu sorumlulukları herkesin yerine 
getirmesi beklenemez. Bu yüzdende 
müeyyidelere başvurulur. Cebri icrada bir borç 
ilişkisinde borcunu kendi rızasıyla yerine 
getirmeyen borçlunun, devlet gücüyle borcunu 
zorla yerine getirilmesini sağlayan bir müeyyide 
çeşididir.

TAKİBE İTİRAZ:

Borçlu olduğu düşünülen kişinin kendisi adına 
başlatılan icra takibine itirazı borca itirazı 
oluşturur. Borçlu olduğu iddia edile bu kişinin 
itirazında herhangi bir belgeye dayanması 
gerekmemektedir. Böylece alacaklı olduğunu 
iddia eden kişiye karşı tanınan kolaylık borçluya 
da tanınmıştır. Kendisine ödeme emri tebliğ 
edildiğinden itibaren 7 gün içerisinde borçlu 
konumundaki kişi icra dairesine itirazını 
yapmalıdır. Böylece ilamsız icra takibi başka 
hiçbir şeye ihtiyaç olmadan durdurulur.Borçlu bu 
borca kısmi itirazda da bulunabilme hakkına 
sahiptir. Borcun tamamının muaccel olmadığı 
ya da borcun bir kısmının daha önce ödendiği 
gibi gerekçelerle borca kısmi itirazda 
bulunulabilir. Borca kısmi itiraz halinde itiraz 
edilen kısım için takip durur. Borca itirazdan 
farklı olarak kısmi itirazın açık ve anlaşılır bir 
şekilde belirtilmesi gerekir. Borçlu borcun ne 
kadarlık kısmına itiraz ettiğini açıkça 
belirtmelidir.

Türkiye'nin farklı şehirlerinde 

düzenlenecek toplam 17 yerel 

turnuvanın ardından, sezon 15-16 Mart 

tarihlerinde İzmir Büyükşehir Belediyesi 

ve İZFAŞ'ın ev sahipliğinde Fuar 

İzmir'de gerçekleşecek Ulusal Turnuva 

ile sona erecek. 

Turnuvaların ilk aşaması olan İzmir yerel 

turnuvaları ise tamamlandı. Bilim 

Kahramanları Derneği tarafından, İzmir 

Büyükşehir Belediyesi'nin ev sahipliği ve 

İZFAŞ'ın desteğiyle Fuar İzmir'de 

düzenlenen 21. Sezon 1. İzmir Ortaokul ve 

Lise Yerel Turnuvası'na, İzmir ve çevre 

illerden toplam 68 takım katıldı.

Bu yılın teması "Okyanus Kaşifleri" 

oldu

Her yıl 100'den fazla ülkeden 300 binden 

fazla öğrenci ve gencin katıldığı FIRST 

LEGO League Challenge turnuvaları, Bilim 

Kahramanları Derneği tarafından 2004-

2005 sezonundan bu yana "Bilim 

Kahramanları Buluşuyor" adıyla 

düzenleniyor. 

2004 yılından bu yana Türkiye genelinde 

80 şehirden 43 bine yakın çocuğun 

katıldığı bu organizasyon, bu yıl 

"SUBMERGED – Okyanus Kaşifleri" 

temasıyla gerçekleştiriliyor. 

Mart 2025'e kadar devam edecek 

turnuvalarda takımlar, okyanus kaşiflerinin 

karşılaştığı zorlukları detaylı bir şekilde 

inceleyecek, bu sorunlara yaratıcı 

çözümler üretip, tasarladıkları ve 

kodladıkları robotlarla LEGO modellerinden 

oluşan görevleri tamamlamaya çalışacak.

800 öğrenci projelerini sergiledi

Fuar İzmir'de gerçekleşen ortaokul ve 

lise yerel turnuvalarına, 7 farklı şehirden 

800'e yakın öğrenci ve öğretmen katılarak 

projelerini sergiledi. 

Turnuvalar, günlük 100'ü aşkın gönüllün 

desteğiyle tamamlanırken, 10 takım Ulusal 

Turnuva'ya katılmaya hak kazandı. Ulusal 

turnuva öncesinde, 1-2 Mart tarihlerinde 

Fuar İzmir'de iki turnuva daha 

düzenlenecek.

Çivril Şehit Soner Kutlu Bilim ve Sanat 

Merkezi "SMART G." takımı, Uluslararası 

First Lego League Challenge Bölge 

finalinde turnuvada 2. oldu. Ayrıca Robotik 

performansta da rakipleri arasında 2. 

olarak Denizli'ye 2 kupa getirdi.

Uluslararası yarışmaya katılacak 

takımların belirleneceği 15-16 Martta 

yapılacak Finale davet alan "SMART G." 

Denizliyi ve Çivrili temsil edecek. 

// Bülent Çakır

ÇİVRİL BİLSEM'Lİ ÖĞRENCİLER İLK 10 TAKIM ARASINA GİRDİ
İzmir'de gerçekleştirilen FIRST LEGO League Challenge turnuvasının 21.'si, 80 ilden 500 takımın katılımıyla yapılan yerel turnuva ile 

başladı. Çivril Şehit Soner Kutlu Bilim ve Sanat Merkezi'nin de arasında olduğu 10 takım ulusal turnuvaya katılma hakkı kazandı

Toplantının açılış konuşmasını yapan 

Basın İlan Kurumu Genel Müdürü Cavit 

Erkılınç, Genel Kurul'u Türk basınının 

kalbinin attığı yer olarak tanımlayarak, 

yeni üyelere "hoş geldiniz" dedi. Erkılınç, 

kurumun gazeteler ve internet haber 

siteleri gibi paydaşlarıyla sürdürülebilir bir 

ekonomik yapı oluşturmayı hedeflediklerini 

ve bu doğrultuda büyük bir özveriyle 

çalışmaya devam ettiklerini vurguladı. 

Erkılınç, basının gerçekçi bir yaklaşımla 

bu süreçlere katkı sağlamasını 

beklediklerini ifade etti.

Erkılınç, 33. Dönem Genel Kurulu'nun 

değerli üyeleriyle önemli hizmetlere imza 

atacağına inandığını belirterek, alınacak 

kararların Türk basını ve Kurum için hayırlı 

olmasını temenni etti. Ardından, Genel 

Kurul'un açılışını gerçekleştirmek üzere en 

yaşlı üye sıfatıyla Nazmi Bilgin'i Divan'a 

davet etti.

"Bu Kurul Bir Vaha ve Hazine Odası"

Saygı duruşu ve İstiklal Marşı'nın 

ardından Nazmi Bilgin, Genel Kurul 

üyelerine hitaben yaptığı konuşmada, 

Basın İlan Kurumu Genel Kurulu'nu bir 

"vaha" ve "hazine odası" olarak 

nitelendirdi. Bilgin, bu dönemin büyük bir 

fırsat olduğunu ve üyelerin, Türkiye'nin en 

önemli bilim insanları ve bürokratlarıyla 

etkileşimde bulunma şansına sahip 

olduğunu söyledi. Ayrıca, salonda bulunan 

basın kuruluşlarının başkanları, sendika 

temsilcileri ve saygın isimlerin, üyeler için 

büyük bir bilgi ve dostluk kaynağı 

oluşturduğuna dikkat çekti.

Bilgin, Basın İlan Kurumu Genel Müdürü 

Cavit Erkılınç'ın internet gazeteciliği 

konusundaki vizyonundan çok etkilendiğini 

belirterek, bu alandaki gelişmelerin 

geleceğin medya yapısını oluşturacağına 

inandığını ifade etti.

Yönetim ve Denetim Kurulu Üyeleri 

Seçildi

Toplantının devamında, Genel Kurul 

üyeleri, Başkanlık Divanı'na Prof. Dr. Zakir 

Avşar, Prof. Dr. Orhan Çelik ve Prof. Dr. 

Fatih Keskin'i oy birliğiyle seçti. Ardından, 

Yönetim Kurulu ve Denetçiler Kurulu 

üyeleri belirlendi. Seçim sonucunda 

Yönetim Kurulu üyeliklerine Hükümet 

Grubu'ndan Prof. Dr. Edibe Sözen ve İdris 

Kardaş, Basın Grubu'ndan Mehmet 

Müftüoğlu ve Mehmet Ergün, Tarafsızlar 

Grubu'ndan ise Prof. Dr. Muharrem Özen 

ve Muhammed Ziyad Varol seçildi.

Denetçiler Kurulu ise Prof. Dr. Zakir 

Avşar, Baturhan Koçak ve Prof. Dr. Orhan 

Çelik'ten oluştu.

Yönetim Kurulu Başkanlığı'na Edibe 

Sözen Seçildi

Toplantı sonrasında yapılan Yönetim 

Kurulu'nun 2025 yılı 5. toplantısında ise 

Edibe Sözen, Yönetim Kurulu 

Başkanlığı'na seçildi. İdris Kardaş ise 

Başkan Vekilliği görevine getirildi.

Toplantıda, ayrıca Lozan Barış 

Antlaşması kapsamında azınlık 

statüsündeki topluluklar tarafından 

çıkarılan gazetelere yapılacak yardımlar 

için kıstaslar belirlendi. Bu karar, ilgili 

topluluklar için önemli bir adım olarak 

kaydedildi.// Haber Merkezi

Basın İlan Kurumu 33. Dönem 1. Genel 

Kurul Toplantısı gerçekleştirildi
Genel Kurul süresince görev yapacak yeni Genel Kurul üyeleri 
göreve başlarken, Yönetim Kurulu üyeleri ve denetçiler seçildi

Bölgesel Amatör Lig (BAL) 7. Grupta 

mücadele eden yeşil Çivril Belediyespor 

lige verilen arayı Balçova spor ile 

oynayacağı maça hazırlanarak 

değerlendiriyor. 

Asarlık maçı ile moral bulduklarını 

belirten kulüp başkanı Kerem Boso “bu 

takım kendine yakışanı yapacak ve 

üçüncü lige çıkacak” dedi.  Başkan Boso, 

3. lige mutlaka gideceklerini ve Bölgesel 

Amatör ligde bütün imkanlarını sonuna 

kadar zorlayarak şampiyonluk ipini 

göğüsleyeceklerini dile getirdi.

Olumsuz hava şartlarından dolayı 

maçların bir hafta ertelenmesinin 

futbolcular açısından iyi olduğunu belirten 

Başkan Boso “biz ligdeki tüm maçlara 

hazırız. Bu hafta olumsuz hava 

şartlarından dolayı amatör liglerde maçlar 

tatil edildi. Daha çok dinlenmeye ve 

hazırlık yapmaya fırsatımız olacak. 

Balçova maçı için tüm hazırlıklarımızı 

yapıyoruz. Hedefimiz üçüncü lig” dedi.

Evinde oynadığı Asarlıkspor karşısında 

futbolcularının çok iyi mücadele ortaya 

koyduklarını ve maçtan çok önemli üç 

puanla ayrıldıklarını belirten Başkan 

Kerem Boso “ilk yarısı 0 – 0 biten maçı 

ikinci yarıda bulduğumuz goller ile farklı ve 

net bir skorla kazanmayı bildik. Bundan 

sonra ki maçlarda daha dikkatli olacağız. 

Asarlıkspor maçını mutlaka kazanmamız 

gerekiyordu. Çünkü bizim açımızdan çok 

kritik bir maçtı. 3. Lig yolunda hata 

yapmamamız gerekiyordu. 

Futbolcularımız ve teknik heyetimizde 

bunun bilincinde idi ve ona göre gerekli 

önlemleri aldılar. Maçta çok iyi oynadık. 

Oyunun her kademesinde çok iyi işler 

yaptık ve çok kritik maçtan farklı galip 

ayrılarak çok kritik üç puan ile ayrıldık. 

Asarlıkspor karşısında alınan galibiyetten 

dolayı futbolcularımıza, teknik heyetimiz 

ile taraftarlarımıza çok teşekkür ediyorum. 

Bu takım mutlaka 3.lige gidecektir. 

Bundan sonraki maçlarda da daha dikkatli 

olacağız ve hata yapmayacağız. 3. Lige 

çıkmak içinde bütün imkanlarımızı 

seferber edeceğiz. Bunu da başaracak 

güce sahibiz. Her maçımız ayrı bir 

heyecan olacak. Önümüzdeki maç 

deplasmanda,Balçovaspor ile zorlu maça 

çıkacağız. Kazanmak için İzmir'e 

gideceğiz” dedi. // Bülent Çakır

KEREM BOSO; “İZMİR'E KAZANMAK İÇİN GİDECEĞİZ”
Sahasında oynadığı son maçta rakibini gol yağmuruna tutan Yeşil Çivril Belediye spor' da moraller yerinde

Sokak kedilerinin yaşam koşullarına 

dikkat çekmek ve onların daha iyi 

şartlarda hayatlarını sürdürebilmelerini 

sağlamak adına farkındalık günü olarak 

kabul edilen Kediler 

Gününde Çivril'de Sokak 

kedilerine mama bırakıldı. 

Şehrin işlek caddelerinde 

belli noktalara bırakılan 

mamaları yemek için gelen 

kediler günün anlamına 

yakışır şekilde mamalarla 

karınlarını doyurdu. 

Çivril Belediyesi Kültür 

İşleri müdürlüğü ve 

Veteriner İşleri Müdürlüğü 

bünyesinde düzenlenen 

etkinlikte sokak kedilerine 

mama bırakıldı. Etkinlikte ilçe genelinde 

yaklaşık 100 kilogram kedi maması 

dağıtımı yapıldı. 

Çivril Belediyesi Veteriner Hizmetleri 

bünyesinde hizmet veren Sokak 

hayvanları kliniğinde köpek ve kedi 

olmak üzere sokakta yaşayan 

hayvanların bakım ve tedavilerinin 

yapıldığını belirten Belediye Başkanı 

Semih Dere , “Çivril Belediyesi olarak, 

sahipsiz hayvanlarımızın sağlığı ve refahı 

için çalışmalarımızı sürdürüyoruz. 

Sokaklarımızda yaşayan kedilerin 

beslenme, barınma ve sağlık ihtiyaçlarını 

karşılamak için elimizden gelen desteği 

vermeye devam edeceğiz. Dünya Kediler 

Günü vesilesiyle tüm vatandaşlarımızı, 

sokak hayvanlarına karşı daha duyarlı 

olmaya davet ediyorum” diye konuştu.

Çivril Belediyesi, sadece özel günlerde 

değil, yıl boyunca sokak hayvanları için 

çalışmalarına devam ederek onların 

daha sağlıklı ve güvenli bir yaşam 

sürebilmeleri için hizmetlerini sürdürüyor. 

// Serap Sofulu

Her yıl 17 Şubat'ta kutlanan Dünya Kediler Günü, Çivril'de 

belediye öncülüğünde düzenlenen etkinlikle hatırlandı 

Çivril Belediyesi Kediler Gününde
Sokakta Yaşayan Kedileri Unutmadı

Tarım ve orman bakanlığı tarafından 

yapılan çalışmalarda, kırsal alanda gelir 

düzeyinin yükseltilmesi, alternatif gelir 

kaynaklarının oluşturulması amacıyla 16'ncı 

Etap Kırsal Kalkınma Yatırımlarının 

Desteklenmesi projesi tebliği yayımlandı. 

Proje kapsamında , Ekonomik yatırımlar 

destekleme programı yatırım konuları proje 

tekliflerinde toplam proje tutarı 20 milyon 

TL'ye kadar, altyapı yatırımlarında ise 8 

miyon TL'ye kadar olan yatırımlar 

desteklenecek.

Denizli Tarım ve Orman İl Müdürü Şakir 

Çınar konuyla ilgili yaptığı açıklamada 

"Kırsal alanda gelir düzeyinin yükseltilmesi, 

alternatif gelir kaynaklarının oluşturulması 

ve kırsal toplumda belirli bir yerel kalkınma 

kapasitesinin oluşturulmasına katkı 

sağlanmasını amaçlayan Kırsal Kalkınma 

Yatırımlarının Desteklenmesi Ekonomik 

Yatırımlar ve Altyapı Programları 16'ıncı 

etap destekleme tebliği yayımlandı, 

Başvurular uygulama rehberi 

yayımlandıktan sonra başlayacak, 

Ekonomik yatırımlar destekleme programı 

yatırım konuları proje tekliflerinde toplam 

proje tutarı 20 milyon TL, altyapı 

yatırımlarında ise 8 miyon TL'ye kadar olan 

yatırımlar desteklenecek. Destekleme 

programları içerisinde proje tutarının yüzde 

50'sinin Bakanlığımız tarafından hibe olarak 

finanse edilecek. Başvurularda planlı üretim 

bölgesi ilan edilen illerde besi, süt ve kanatlı 

eti üretimine yönelik tüm nitelikler 

desteklenecek. Tarımsal üretim 

planlamasına uygun projelere, sözleşmeli 

üretim yapan yatırımcılara, birinci derece 

tarımsal amaçlı örgütlere ve yatırım yeri 

Organize Tarım Bölgelerinde bulunan 

projelere öncelik tanınacak. Ayrıca aile 

işletmeciliği yatırımlarının yeni başvuru 

döneminde destek kapsamına alındı" 

ifadelerini kullandı.

Başvurular https://tarimorman.gov.tr 

adresinden elektronik ortamda online olarak 

yapılabilecek. Proje hazırlanması ile ilgili 

teknik bilgiye Kırsal Kalkınma ve 

Örgütlenme Şubelerinden edinebilecek. // 

Haber merkezi

Tarımda Kırsal Kalkınma Destekleri Başlıyor
Denizli İl Tarım ve Orman Müdürü Şakir Çınar, Tarım ve Orman Bakanlığı 
tarafından uygulanan, 16'ncı Etap Kırsal Kalkınma Yatırımlarının Desteklenmesi 
Ekonomik Yatırımlar ve Altyapı Programları Resmi Gazete'de yayımlanan Tebliğ 
ile birlikte yatırımcıların, projeleri için destek alabileceklerini duyurdu
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İLAMSIZ İCRA TAKİBİNE GENEL BAKIŞ :

ilamsız icra takibi, para ve teminat alacakları 
ile kiralanan taşınmazların tahliyesi için 
başvurulabilen ve takibin başlaması için 
herhangi bir mahkeme kararına veya rehin 
hakkına gereksinim duymayan icra takip 
yoludur. Diğer bir tanımla ilamsız icra takibi, 
herhangi bir mahkeme kararı veya belgeye 
dayanmayan, para borcu, teminat ya da diğer 
alacaklar için icra müdürlüğünde yapılan icra 
takibine denir.

Kanun koyucu, ilamlı icradan başka, sadece 
para ve teminat alacakları için başvurulabilecek 
ilamsız icra takibini düzenlemiştir.

Bu takip yoluna başvuran alacaklının, 
alacağının mahkeme ilamı ile tespit edilip 
hüküm altına alınmış olması gerekmez. Alacaklı 
doğrudan icra dairesine başvurarak, borçluya 
karşı takip yapabilir.

İlamsız icra takibinde daha önce bir yargılama 
yapılmamış olduğundan; borçluya, kendisine 
karşı yürütülen takibe itiraz ederek, takibin 
sonuçlanmasına engel olma imkanı tanınmıştır.

 İlamsız icra takibi, para ve teminat alacakları 
yanında, kira alacağının ödenmemesi veya kira 
süresinin sona ermesi durumunda taşınmazın 
tahliyesi için de kabul edilmiştir. Alacaklının 
elinde kambiyo senedi bulunması halinde 
ilamsız icra takibi özel olarak düzenlenmiştir.

 
İlamsız icra takibi, herhangi bir mahkeme 

kararı veya belgeye dayanmayan, para borcu, 
teminat ya da diğer alacaklar için icra 
müdürlüğünde yapılan icra takibine denir. Bu 
icra yolunda alacaklının elinde bir belgenin, 
ilamın veya bir alacağı gösterir ve ispat eder 
nitelikte herhangi bir belgenin olması şart 
değildir.

Eğer itiraz edilirse delil için belge göstermek 
söz konusu olur. Bu icra yolunda alacaklının 
elinde bir belgenin, ilamın veya bir alacağı 
gösterir ve ispat eder nitelikte herhangi bir 
belgenin olması şart değildir. İtiraz edilirse bu 
durumda ispat için belge gereklidir. Borçlunun 
ödeme emrine itirazı ile icra takibi durmuş ise 
takip alacaklısının da bazı hakları vardır. 
Alacaklı 6 ay içerisinde icra mahkemesine 
başvurup itirazın kaldırılmasını isteyebilir ya da 
1 yıl içerisinde genel mahkemelerde itirazın 
iptali davası açabilir.

Genel haciz yoluyla takip, alacaklının takip 
talebi ile başlar; bu takip talebi üzerine icra 
dairesi borçluya bir ödeme emri gönderir. Borçlu 
ödeme emrine itiraz etmez veya itiraz edip de 
itirazı bertaraf edilirse, takip kesinleşir. 
Borçlunun itirazı haklı bulunursa, takip bu 
aşamada sona erer. Takip kesinleşir, borçlu 
buna rağmen borcunu ödemezse, borcunu 
ödemeye yetecek malları alacaklının talebi ile 
haczedilir ve yine alacaklının talebi ile satılır ve 
takip konusu alacak ödenir. Genel haciz yoluyla 
takipte, alacaklının elinde herhangi bir belge 
bulunması da şart değildir. Borçludan herhangi 
bir şekilde alacağı olmayan bir kişi dahi bu yola 
başvurabilir.

Cebri icranın sözlük anlamı zorla yerine 
getirmek demektir. Hukuktaki manası ise 
borçlunun borcunu ödememesi ve mahkemenin 
belirlemiş olduğu hükme uyulmaması 
nedenleriyle devletin borcu zorla almasıdır. 
Kanunlara dayanır. Yasal bir şekilde yerine 
getirilir. İlamsız icra takibi, para ve teminat 
alacakları için kararlaştırılan bir cebri icra 
yoludur. Hukuk insanlara belli haklar verir. Bu 
haklar beraberinde bazı sorumluluklar getirir. 
Ama bu sorumlulukları herkesin yerine 
getirmesi beklenemez. Bu yüzdende 
müeyyidelere başvurulur. Cebri icrada bir borç 
ilişkisinde borcunu kendi rızasıyla yerine 
getirmeyen borçlunun, devlet gücüyle borcunu 
zorla yerine getirilmesini sağlayan bir müeyyide 
çeşididir.

TAKİBE İTİRAZ:

Borçlu olduğu düşünülen kişinin kendisi adına 
başlatılan icra takibine itirazı borca itirazı 
oluşturur. Borçlu olduğu iddia edile bu kişinin 
itirazında herhangi bir belgeye dayanması 
gerekmemektedir. Böylece alacaklı olduğunu 
iddia eden kişiye karşı tanınan kolaylık borçluya 
da tanınmıştır. Kendisine ödeme emri tebliğ 
edildiğinden itibaren 7 gün içerisinde borçlu 
konumundaki kişi icra dairesine itirazını 
yapmalıdır. Böylece ilamsız icra takibi başka 
hiçbir şeye ihtiyaç olmadan durdurulur.Borçlu bu 
borca kısmi itirazda da bulunabilme hakkına 
sahiptir. Borcun tamamının muaccel olmadığı 
ya da borcun bir kısmının daha önce ödendiği 
gibi gerekçelerle borca kısmi itirazda 
bulunulabilir. Borca kısmi itiraz halinde itiraz 
edilen kısım için takip durur. Borca itirazdan 
farklı olarak kısmi itirazın açık ve anlaşılır bir 
şekilde belirtilmesi gerekir. Borçlu borcun ne 
kadarlık kısmına itiraz ettiğini açıkça 
belirtmelidir.

Türkiye'nin farklı şehirlerinde 

düzenlenecek toplam 17 yerel 

turnuvanın ardından, sezon 15-16 Mart 

tarihlerinde İzmir Büyükşehir Belediyesi 

ve İZFAŞ'ın ev sahipliğinde Fuar 

İzmir'de gerçekleşecek Ulusal Turnuva 

ile sona erecek. 

Turnuvaların ilk aşaması olan İzmir yerel 

turnuvaları ise tamamlandı. Bilim 

Kahramanları Derneği tarafından, İzmir 

Büyükşehir Belediyesi'nin ev sahipliği ve 

İZFAŞ'ın desteğiyle Fuar İzmir'de 

düzenlenen 21. Sezon 1. İzmir Ortaokul ve 

Lise Yerel Turnuvası'na, İzmir ve çevre 

illerden toplam 68 takım katıldı.

Bu yılın teması "Okyanus Kaşifleri" 

oldu

Her yıl 100'den fazla ülkeden 300 binden 

fazla öğrenci ve gencin katıldığı FIRST 

LEGO League Challenge turnuvaları, Bilim 

Kahramanları Derneği tarafından 2004-

2005 sezonundan bu yana "Bilim 

Kahramanları Buluşuyor" adıyla 

düzenleniyor. 

2004 yılından bu yana Türkiye genelinde 

80 şehirden 43 bine yakın çocuğun 

katıldığı bu organizasyon, bu yıl 

"SUBMERGED – Okyanus Kaşifleri" 

temasıyla gerçekleştiriliyor. 

Mart 2025'e kadar devam edecek 

turnuvalarda takımlar, okyanus kaşiflerinin 

karşılaştığı zorlukları detaylı bir şekilde 

inceleyecek, bu sorunlara yaratıcı 

çözümler üretip, tasarladıkları ve 

kodladıkları robotlarla LEGO modellerinden 

oluşan görevleri tamamlamaya çalışacak.

800 öğrenci projelerini sergiledi

Fuar İzmir'de gerçekleşen ortaokul ve 

lise yerel turnuvalarına, 7 farklı şehirden 

800'e yakın öğrenci ve öğretmen katılarak 

projelerini sergiledi. 

Turnuvalar, günlük 100'ü aşkın gönüllün 

desteğiyle tamamlanırken, 10 takım Ulusal 

Turnuva'ya katılmaya hak kazandı. Ulusal 

turnuva öncesinde, 1-2 Mart tarihlerinde 

Fuar İzmir'de iki turnuva daha 

düzenlenecek.

Çivril Şehit Soner Kutlu Bilim ve Sanat 

Merkezi "SMART G." takımı, Uluslararası 

First Lego League Challenge Bölge 

finalinde turnuvada 2. oldu. Ayrıca Robotik 

performansta da rakipleri arasında 2. 

olarak Denizli'ye 2 kupa getirdi.

Uluslararası yarışmaya katılacak 

takımların belirleneceği 15-16 Martta 

yapılacak Finale davet alan "SMART G." 

Denizliyi ve Çivrili temsil edecek. 

// Bülent Çakır

ÇİVRİL BİLSEM'Lİ ÖĞRENCİLER İLK 10 TAKIM ARASINA GİRDİ
İzmir'de gerçekleştirilen FIRST LEGO League Challenge turnuvasının 21.'si, 80 ilden 500 takımın katılımıyla yapılan yerel turnuva ile 

başladı. Çivril Şehit Soner Kutlu Bilim ve Sanat Merkezi'nin de arasında olduğu 10 takım ulusal turnuvaya katılma hakkı kazandı

Toplantının açılış konuşmasını yapan 

Basın İlan Kurumu Genel Müdürü Cavit 

Erkılınç, Genel Kurul'u Türk basınının 

kalbinin attığı yer olarak tanımlayarak, 

yeni üyelere "hoş geldiniz" dedi. Erkılınç, 

kurumun gazeteler ve internet haber 

siteleri gibi paydaşlarıyla sürdürülebilir bir 

ekonomik yapı oluşturmayı hedeflediklerini 

ve bu doğrultuda büyük bir özveriyle 

çalışmaya devam ettiklerini vurguladı. 

Erkılınç, basının gerçekçi bir yaklaşımla 

bu süreçlere katkı sağlamasını 

beklediklerini ifade etti.

Erkılınç, 33. Dönem Genel Kurulu'nun 

değerli üyeleriyle önemli hizmetlere imza 

atacağına inandığını belirterek, alınacak 

kararların Türk basını ve Kurum için hayırlı 

olmasını temenni etti. Ardından, Genel 

Kurul'un açılışını gerçekleştirmek üzere en 

yaşlı üye sıfatıyla Nazmi Bilgin'i Divan'a 

davet etti.

"Bu Kurul Bir Vaha ve Hazine Odası"

Saygı duruşu ve İstiklal Marşı'nın 

ardından Nazmi Bilgin, Genel Kurul 

üyelerine hitaben yaptığı konuşmada, 

Basın İlan Kurumu Genel Kurulu'nu bir 

"vaha" ve "hazine odası" olarak 

nitelendirdi. Bilgin, bu dönemin büyük bir 

fırsat olduğunu ve üyelerin, Türkiye'nin en 

önemli bilim insanları ve bürokratlarıyla 

etkileşimde bulunma şansına sahip 

olduğunu söyledi. Ayrıca, salonda bulunan 

basın kuruluşlarının başkanları, sendika 

temsilcileri ve saygın isimlerin, üyeler için 

büyük bir bilgi ve dostluk kaynağı 

oluşturduğuna dikkat çekti.

Bilgin, Basın İlan Kurumu Genel Müdürü 

Cavit Erkılınç'ın internet gazeteciliği 

konusundaki vizyonundan çok etkilendiğini 

belirterek, bu alandaki gelişmelerin 

geleceğin medya yapısını oluşturacağına 

inandığını ifade etti.

Yönetim ve Denetim Kurulu Üyeleri 

Seçildi

Toplantının devamında, Genel Kurul 

üyeleri, Başkanlık Divanı'na Prof. Dr. Zakir 

Avşar, Prof. Dr. Orhan Çelik ve Prof. Dr. 

Fatih Keskin'i oy birliğiyle seçti. Ardından, 

Yönetim Kurulu ve Denetçiler Kurulu 

üyeleri belirlendi. Seçim sonucunda 

Yönetim Kurulu üyeliklerine Hükümet 

Grubu'ndan Prof. Dr. Edibe Sözen ve İdris 

Kardaş, Basın Grubu'ndan Mehmet 

Müftüoğlu ve Mehmet Ergün, Tarafsızlar 

Grubu'ndan ise Prof. Dr. Muharrem Özen 

ve Muhammed Ziyad Varol seçildi.

Denetçiler Kurulu ise Prof. Dr. Zakir 

Avşar, Baturhan Koçak ve Prof. Dr. Orhan 

Çelik'ten oluştu.

Yönetim Kurulu Başkanlığı'na Edibe 

Sözen Seçildi

Toplantı sonrasında yapılan Yönetim 

Kurulu'nun 2025 yılı 5. toplantısında ise 

Edibe Sözen, Yönetim Kurulu 

Başkanlığı'na seçildi. İdris Kardaş ise 

Başkan Vekilliği görevine getirildi.

Toplantıda, ayrıca Lozan Barış 

Antlaşması kapsamında azınlık 

statüsündeki topluluklar tarafından 

çıkarılan gazetelere yapılacak yardımlar 

için kıstaslar belirlendi. Bu karar, ilgili 

topluluklar için önemli bir adım olarak 

kaydedildi.// Haber Merkezi

Basın İlan Kurumu 33. Dönem 1. Genel 

Kurul Toplantısı gerçekleştirildi
Genel Kurul süresince görev yapacak yeni Genel Kurul üyeleri 
göreve başlarken, Yönetim Kurulu üyeleri ve denetçiler seçildi

Bölgesel Amatör Lig (BAL) 7. Grupta 

mücadele eden yeşil Çivril Belediyespor 

lige verilen arayı Balçova spor ile 

oynayacağı maça hazırlanarak 

değerlendiriyor. 

Asarlık maçı ile moral bulduklarını 

belirten kulüp başkanı Kerem Boso “bu 

takım kendine yakışanı yapacak ve 

üçüncü lige çıkacak” dedi.  Başkan Boso, 

3. lige mutlaka gideceklerini ve Bölgesel 

Amatör ligde bütün imkanlarını sonuna 

kadar zorlayarak şampiyonluk ipini 

göğüsleyeceklerini dile getirdi.

Olumsuz hava şartlarından dolayı 

maçların bir hafta ertelenmesinin 

futbolcular açısından iyi olduğunu belirten 

Başkan Boso “biz ligdeki tüm maçlara 

hazırız. Bu hafta olumsuz hava 

şartlarından dolayı amatör liglerde maçlar 

tatil edildi. Daha çok dinlenmeye ve 

hazırlık yapmaya fırsatımız olacak. 

Balçova maçı için tüm hazırlıklarımızı 

yapıyoruz. Hedefimiz üçüncü lig” dedi.

Evinde oynadığı Asarlıkspor karşısında 

futbolcularının çok iyi mücadele ortaya 

koyduklarını ve maçtan çok önemli üç 

puanla ayrıldıklarını belirten Başkan 

Kerem Boso “ilk yarısı 0 – 0 biten maçı 

ikinci yarıda bulduğumuz goller ile farklı ve 

net bir skorla kazanmayı bildik. Bundan 

sonra ki maçlarda daha dikkatli olacağız. 

Asarlıkspor maçını mutlaka kazanmamız 

gerekiyordu. Çünkü bizim açımızdan çok 

kritik bir maçtı. 3. Lig yolunda hata 

yapmamamız gerekiyordu. 

Futbolcularımız ve teknik heyetimizde 

bunun bilincinde idi ve ona göre gerekli 

önlemleri aldılar. Maçta çok iyi oynadık. 

Oyunun her kademesinde çok iyi işler 

yaptık ve çok kritik maçtan farklı galip 

ayrılarak çok kritik üç puan ile ayrıldık. 

Asarlıkspor karşısında alınan galibiyetten 

dolayı futbolcularımıza, teknik heyetimiz 

ile taraftarlarımıza çok teşekkür ediyorum. 

Bu takım mutlaka 3.lige gidecektir. 

Bundan sonraki maçlarda da daha dikkatli 

olacağız ve hata yapmayacağız. 3. Lige 

çıkmak içinde bütün imkanlarımızı 

seferber edeceğiz. Bunu da başaracak 

güce sahibiz. Her maçımız ayrı bir 

heyecan olacak. Önümüzdeki maç 

deplasmanda,Balçovaspor ile zorlu maça 

çıkacağız. Kazanmak için İzmir'e 

gideceğiz” dedi. // Bülent Çakır

KEREM BOSO; “İZMİR'E KAZANMAK İÇİN GİDECEĞİZ”
Sahasında oynadığı son maçta rakibini gol yağmuruna tutan Yeşil Çivril Belediye spor' da moraller yerinde

Sokak kedilerinin yaşam koşullarına 

dikkat çekmek ve onların daha iyi 

şartlarda hayatlarını sürdürebilmelerini 

sağlamak adına farkındalık günü olarak 

kabul edilen Kediler 

Gününde Çivril'de Sokak 

kedilerine mama bırakıldı. 

Şehrin işlek caddelerinde 

belli noktalara bırakılan 

mamaları yemek için gelen 

kediler günün anlamına 

yakışır şekilde mamalarla 

karınlarını doyurdu. 

Çivril Belediyesi Kültür 

İşleri müdürlüğü ve 

Veteriner İşleri Müdürlüğü 

bünyesinde düzenlenen 

etkinlikte sokak kedilerine 

mama bırakıldı. Etkinlikte ilçe genelinde 

yaklaşık 100 kilogram kedi maması 

dağıtımı yapıldı. 

Çivril Belediyesi Veteriner Hizmetleri 

bünyesinde hizmet veren Sokak 

hayvanları kliniğinde köpek ve kedi 

olmak üzere sokakta yaşayan 

hayvanların bakım ve tedavilerinin 

yapıldığını belirten Belediye Başkanı 

Semih Dere , “Çivril Belediyesi olarak, 

sahipsiz hayvanlarımızın sağlığı ve refahı 

için çalışmalarımızı sürdürüyoruz. 

Sokaklarımızda yaşayan kedilerin 

beslenme, barınma ve sağlık ihtiyaçlarını 

karşılamak için elimizden gelen desteği 

vermeye devam edeceğiz. Dünya Kediler 

Günü vesilesiyle tüm vatandaşlarımızı, 

sokak hayvanlarına karşı daha duyarlı 

olmaya davet ediyorum” diye konuştu.

Çivril Belediyesi, sadece özel günlerde 

değil, yıl boyunca sokak hayvanları için 

çalışmalarına devam ederek onların 

daha sağlıklı ve güvenli bir yaşam 

sürebilmeleri için hizmetlerini sürdürüyor. 

// Serap Sofulu

Her yıl 17 Şubat'ta kutlanan Dünya Kediler Günü, Çivril'de 

belediye öncülüğünde düzenlenen etkinlikle hatırlandı 

Çivril Belediyesi Kediler Gününde
Sokakta Yaşayan Kedileri Unutmadı

Tarım ve orman bakanlığı tarafından 

yapılan çalışmalarda, kırsal alanda gelir 

düzeyinin yükseltilmesi, alternatif gelir 

kaynaklarının oluşturulması amacıyla 16'ncı 

Etap Kırsal Kalkınma Yatırımlarının 

Desteklenmesi projesi tebliği yayımlandı. 

Proje kapsamında , Ekonomik yatırımlar 

destekleme programı yatırım konuları proje 

tekliflerinde toplam proje tutarı 20 milyon 

TL'ye kadar, altyapı yatırımlarında ise 8 

miyon TL'ye kadar olan yatırımlar 

desteklenecek.

Denizli Tarım ve Orman İl Müdürü Şakir 

Çınar konuyla ilgili yaptığı açıklamada 

"Kırsal alanda gelir düzeyinin yükseltilmesi, 

alternatif gelir kaynaklarının oluşturulması 

ve kırsal toplumda belirli bir yerel kalkınma 

kapasitesinin oluşturulmasına katkı 

sağlanmasını amaçlayan Kırsal Kalkınma 

Yatırımlarının Desteklenmesi Ekonomik 

Yatırımlar ve Altyapı Programları 16'ıncı 

etap destekleme tebliği yayımlandı, 

Başvurular uygulama rehberi 

yayımlandıktan sonra başlayacak, 

Ekonomik yatırımlar destekleme programı 

yatırım konuları proje tekliflerinde toplam 

proje tutarı 20 milyon TL, altyapı 

yatırımlarında ise 8 miyon TL'ye kadar olan 

yatırımlar desteklenecek. Destekleme 

programları içerisinde proje tutarının yüzde 

50'sinin Bakanlığımız tarafından hibe olarak 

finanse edilecek. Başvurularda planlı üretim 

bölgesi ilan edilen illerde besi, süt ve kanatlı 

eti üretimine yönelik tüm nitelikler 

desteklenecek. Tarımsal üretim 

planlamasına uygun projelere, sözleşmeli 

üretim yapan yatırımcılara, birinci derece 

tarımsal amaçlı örgütlere ve yatırım yeri 

Organize Tarım Bölgelerinde bulunan 

projelere öncelik tanınacak. Ayrıca aile 

işletmeciliği yatırımlarının yeni başvuru 

döneminde destek kapsamına alındı" 

ifadelerini kullandı.

Başvurular https://tarimorman.gov.tr 

adresinden elektronik ortamda online olarak 

yapılabilecek. Proje hazırlanması ile ilgili 

teknik bilgiye Kırsal Kalkınma ve 

Örgütlenme Şubelerinden edinebilecek. // 

Haber merkezi

Tarımda Kırsal Kalkınma Destekleri Başlıyor
Denizli İl Tarım ve Orman Müdürü Şakir Çınar, Tarım ve Orman Bakanlığı 
tarafından uygulanan, 16'ncı Etap Kırsal Kalkınma Yatırımlarının Desteklenmesi 
Ekonomik Yatırımlar ve Altyapı Programları Resmi Gazete'de yayımlanan Tebliğ 
ile birlikte yatırımcıların, projeleri için destek alabileceklerini duyurdu



MERKEZEFENDİ'DE ALZHEİMER

İÇİN BESLENME VE MÜZİK TERAPİSİ

P R O G R A M I  D Ü Z E N L E N İ Y O R
Uluslararası Lions Dernekleri 118-R 

Yönetim Çevresel Federasyonu Alzheimer 
Koordinatörlüğü ile Merkezefendi Belediyesi 
Kültür Merkezi'nde 'Alzheimer Beslenme ve 
Müzik Terapisi' programı düzenlenecek.

Merkezefendi Belediyesi, Alzheimer hastası 
vatandaşların ve ailelerinin yaşamını 
kolaylaştırmak, sosyal hayata katılımını 
desteklemek amacıyla çalışmalarına devam 
ediyor.Uluslararası Lions Dernekleri 118-R 
Yönetim Çevresi Federasyonu Alzheimer 
Koordinatörlüğü tarafından düzenlenen 
'Alzheimer Beslenme ve Müzik Terapisi' 
programı, 22 Şubat Cumartesi günü 
Merkezefendi Kültür Merkezi'nde 
gerçekleştirilecek. Saat 14.00'te başlayacak 
etkinlik, tüm vatandaşların katılımına açık 

olacak.

Program kapsamında, Alzheimer 
hastalığında beslenmenin önemi ve müzik 
terapisinin sağladığı faydaları; Türkiye 
Alzheimer Derneği İzmir Onursal Başkanı 
Nöroloji Uzmanı Dr. Aysel Gürsoy, Nöroloji 
Uzmanı Dr. Melih Vural ve Müzik Terapi 
Uyarlayıcısı Çiğdem Sabuncuoğlu tarafından 
ele alınacak.Etkinlikte, katılımcılara 
hastalıkla mücadelede destekleyici 
yöntemler konusunda bilgi verilecek.

Alzheimer hastalarının yakınları ve konuya 
ilgi duyan herkes etkinliğe davet edildi. 
Bilinçlenmenin hastalıkla mücadelede 
önemli bir yer tuttuğunu vurgulandı.

// Haber Merkezi
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Üç gün süren etkinlikler kapsamında bilim 
meraklıları, alanında uzman isimlerin 
konferanslarıyla buluşurken, bilim atölyeleri, 
planetaryum gösterimleri ve bilgi 
yarışmalarıyla dolu dolu bir program yaşandı. 
Bilim Günleri'nin açılışı, NASA'da görev 
yapmış, ODTÜ 'de Uzay Teknolojileri dersleri 
veren ünlü astrofizikçi Dr. Umut Yıldız'ın 
“Evrende Yaşam ve Zeka Arayışı” konulu 
konferansıyla yapıldı. Denizlili öğrenciler ve 
bilim meraklıları, Dr. Yıldız'ın evrenin 
gizemleriyle ilgili paylaştığı bilgilerle derin bir 
bilim yolculuğuna çıktı. Konferansa katılan 
Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu, gençlere seslenerek, “Sizler 
bu ülkenin geleceğisiniz, hayallerinizin 

peşinden gidin” mesajını verdi. Bilim 
Günlerinin 2.gününde Pamukkale 
Üniversitesi'nden Prof. Dr. Fatma Taşkın 
Ekici '21.Yüzyılda Sistem Okuryazarı olmak' 
konulu sunumu ile öğrencilere ve 
katılımcılara sistem okuryazarlığı hakkında 
değerli bilgiler verdi. Bilim Günlerinin son 
gününde kapanış konuşmasını Pamukkale 
Üniversitesi'nden Prof. Dr. Muzaffer Adak 
“Fizik, Teknoloji, Endüstri X.O” konulu 
sunumu ile yaptı. Adak, bilim ve teknolojinin 
geleceği hakkında önemli bilgiler paylaşarak 
özellikle Endüstri 4.0 ve dijital dönüşümün 
gelecekteki etkilerini anlattı.

Bilim tutkunları için dolu dolu bir program

Denizli Bilim Günleri, konferansların yanı 
sıra bilim atölyeleri, planetaryum gösterimleri 
ve interaktif etkinliklerle ziyaretçilere 
eğlenceli ve öğretici bir deneyim sundu. 
Özellikle gençlerin bilim ve teknolojiye olan 
ilgisini artırmayı amaçlayan atölyeler, 
katılımcılardan tam not aldı. Programın ikinci 

ve üçüncü günlerinde ise heyecanla 
beklenen bilgi yarışması ve ödül töreni 
gerçekleştirildi. Dereceye giren öğrencilere 
ödülleri takdim edilirken, genç bilim insanları 
için motive edici bir etkinlik oldu.

// Haber Merkezi

Denizli genelinde YKS'ye 
girecek ve uygun şartları 
taşıyan adaylar Denizli 
Büyükşehir Belediyesinin 
internet sitesindeki form ile 

birlikte, ÖSYM başvuru kayıt 
ödendi belgesini 9 Mart'a 
kadar sisteme yükleyip sınav 
giriş ücreti desteğinden 
yararlanabilecek.

Denizli Büyükşehir Belediyesi 2025 YKS'ye 
başvuru yapacak ve uygun şartları taşıyan 
öğrencilerin üniversite sınavı giriş ücretlerini 
karşılıyor. Adaylar sınav giriş ücretlerini 
bankalara yatırdıktan sonra Denizli 
Büyükşehir Belediyesinin internet sitesindeki 
form ile birlikte, ÖSYM başvuru kayıt ödendi 
belgesini 9 Mart'a kadar sisteme yükleyip 
sınav giriş ücreti desteğinden 
yararlanabilecek. Buna göre, uygun şartları 
taşıyan öğrencilerin ÖSYM başvuru kayıt 
ödendi belgesinin sisteme yüklenmesinden 
sonra yapılacak, banka ve ÖSYM kontrollerin 
ardından öğrencilerin bildirdiği hesaplara 
sınav ücretleri Büyükşehir Belediyesi 
tarafından yatırılacak. Öte yandan 6 Şubat'ta 
başlayan 2025 Yükseköğretim Kurumları 
Sınavı başvurularının da 3 Mart'ta sona 
ereceği hatırlatması yapıldı. 

Kimler başvurabiliyor?

Denizli sınırları içerisinde yaşayan, hane 
geliri en fazla iki asgari ücret olan, ayrıca 
hanede yaşayan bireylerden vergi 
mükellefiyeti bulunmayan, tapu kaydı 
olmayan, hanede binek, iş makinesi, traktör 
vb. ticari araç kaydı bulunmayıp var ise 2020 
model (5 yaş altı) en fazla bir araç kaydı 
bulunan lise veya dengi okulların son 
sınıflarında okuyan öğrencilerin ÖSYM 
Başkanlığı tarafından düzenlenen 
Yükseköğretim Kurumları Sınavı'na (YKS) 
katılmak üzere başvuru yapmaları halinde, 
sınav ücretlerinin Denizli Büyükşehir 
Belediyesi tarafından karşılanmasına 
Büyükşehir Belediye Meclisi'nin Şubat ayı 
toplantısında karar verilmişti. // Haber 
Merkezi

Denizli Büyükşehir 
Belediyesi, sporcuların 
psikolojik gelişimi için 
Psikolog Esma Nur Pak'ın 
konuşmacı olarak katıldığı 
“Stres ve Kaygının Spor 
Performansına Etkisi” konulu 
bir konferans düzenledi.  

Denizli Büyükşehir Belediyesi tarafından 
düzenlenen etkinlikte deneyimli psikolog 
Esma Nur Pak, konferansında “Stres ve 
Kaygının Spor Performansına Etkisi” 
konusunu ele aldı. Nihat Zeybekci Kongre ve 
Kültür Merkezi'nde gerçekleşen konferansa 
Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu, Başkanvekili Ali Marım, çok 
sayıda davetli, sporcular, antrenörler ve spor 
psikolojisine ilgi duyan çok sayıda vatandaş 
katıldı. Etkinlikte, Psikolog Esma Nur Pak, 
stresin spor performansı üzerindeki olumlu 
ve olumsuz etkilerini bilimsel verilerle 
açıkladı. Aynı zamanda sporcuların kaygıyı 
yönetme yöntemleri, odaklanma teknikleri ve 
psikolojik dayanıklılığı artırma stratejileri 
üzerine değerli bilgiler paylaştı.

Başkan Çavuşoğlu: “Spor sevgi üstüne 
kurulur.”

Programın açılış konuşmalarını 
gerçekleştiren Denizli Büyükşehir Belediye 
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, sporda 
kaybedince kazananın mutluluğuna ortak 
olmanın en az kazanmak kadar keyifli bir şey 
olduğunu belirtti. Başkan Çavuşoğlu 
konuşmasının devamında, “Spor sevgi 
üstüne kurulur. Kazanmak elbette mutluluk 
getirir fakat kazanamadığında da emin ol ki 
biri kazanmıştır. O kazananın mutluluğuna 

ortak olabilmek de dünyanın en keyifli 
şeyidir. Hırslarımız olacak, güzele ulaşmak 
için çaba sarf edeceğiz. Emin olun ki bir 
müsabakada biri güzele ulaşıyor. İşte ben 

değil, biz diyebilen, “Ben mutlu olamasam da 
karşı takımdaki arkadaşım mutlu oldu, bu da 
güzel bir şey” diyebildiğimiz zaman hayatta 
birçok şeyi başarmış olacağız. Biz kendileri 

mutlu olanlardan değil, hep beraber mutlu 
olduğunda hayatın keyifli olduğuna 
inananlardanız” ifadelerini kullandı. // Haber 
Merkezi

Denizli Büyükşehir Belediyesi tarafından 
düzenlenen ve Kent Konseyi Şairlerinin 
sahne aldığı "Bizim Şiirlerimiz, Bizim 
Şarkılarımız" adlı Türk Sanat Müziği konseri, 
sanatseverlere unutulmaz bir gece yaşattı. 
Nihat Zeybekci Kongre ve Kültür Merkezi 
Mehmet Gazi Salonu'nda gerçekleşen 
konsere Denizli Büyükşehir Belediye 
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, Başkanvekili 
Ali Marım, davetliler ve çok sayıda vatandaş 
katıldı. Büyük bir ilgiyle karşılanan etkinlikte 
Şef İbrahim Davulcu'nun yönetimindeki 
Pamukkale Amatör TSM Topluluğu, sahne 
performanslarıyla büyük beğeni topladı.Gece 

boyunca Türk sanat müziğinin en güzel 
eserleri seslendirilirken, izleyiciler de bu 
eşsiz melodilere eşlik etti. Etkinlikte Türk 
edebiyatının önemli şairlerinden esinlenilerek 
bestelenmiş şarkılar da seslendirildi. 
Konsere katılan izleyiciler ise gece boyunca 
sanatla dolu keyifli anlar yaşadıklarını ifade 
etti. Etkinliğin sonunda Başkan Çavuşoğlu 
programa katkı sağlayan şairlere plaketlerini 
takdim etti. 

“Sanatın egemen olduğu bir Denizli için 
çalışıyoruz”

Programın açılış konuşmalarını 
gerçekleştiren Denizli Büyükşehir Belediye 

Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, “Sanat Şehri 
Denizli” ilkesiyle kenti sanatla dolu bir şehir 
haline getirmek için çalıştıklarını ifade etti. 
Başkan Çavuşoğlu konuşmasının 
devamında, “Bu şehrin, sanatın egemen 
olduğu bir şehir olması için hep beraber 
çalışmayı sürdüreceğiz. Bu şehirde yüzü 
gülen insanların, bu şehirde gelecek kaygısı 

yaşamadan mutlu olmayı başaran insanların 
şehrini hep beraber yaratacağız. Bu 
yolculuğumuz içerisinde bugün, yarın ve 
daha sonrasında biz ne oluruz diyenlerin 
değil, hep beraber neyi başarabiliriz 
diyenlerin hikâyesini birlikte yazacağız” 
ifadelerini kullandı.

// Haber Merkezi

BÜYÜKŞEHİR'İN YKS ADAYLARINA SINAV ÜCRET DESTEĞİ BAŞVURULARI BAŞLADI DENİZLİ BİLİM GÜNLERİ BİLİM TUTKUNLARINI BULUŞTURDU
Denizli Büyükşehir Belediyesi tarafından düzenlenen ve Denizli Bilim Merkezi ev 
sahipliğinde gerçekleştirilen Bilim Günleri, iki bin öğrencinin katılımıyla tamamlandı

DENİZLİ'DE ŞİİRLER VE ŞARKILAR AYNI SAHNEYİ PAYLAŞTI
Denizli Büyükşehir Belediyesi, şiirin ve müziğin buluştuğu ve Kent Konseyi Şairlerinin sahne 

aldığı “Bizim Şiirlerimiz, Bizim Şarkılarımız” isimli bir Türk Sanat Müziği konseri düzenledi
DENİZLİ'DE “SPOR PSİKOLOJİSİ” KONUŞULDU

Cumhurbaşkanlığı İnsan 
Kaynakları Ofisi tarafından 
düzenlenen İstanbul İnsan 
Kaynakları Forumu bu yıl 
“Yeteneğe Dayalı Kalkınma” 
temasıyla 17 Şubat Pazartesi 
günü İstanbul Kongre 
Merkezi'nde gerçekleştirildi.

Düzenlenen etkinliğe Pamukkale 
Üniversitesi'ni (PAÜ) temsilen Kariyer 
Planlama Uygulama ve Araştırma Merkezi 
Müdür Yardımcısı Arş. Gör. Dr. Yılmaz 
Hasret katıldı.

Cumhurbaşkanlığı İnsan Kaynakları Ofisi 
Başkanı Salim Atay; insana yapılan 
yatırımın fiziksel sermayeye yapılan 
yatırımdan 2,9 kat daha fazla kalkınmaya 
katkı sağladığını belirterek, bu durumun 
sürdürülebilirliğin itici gücü olduğunu 
vurguladı.Sanayi ve Teknoloji Bakanı Fatih 
Kacır ise forumun açılışında yaptığı 
konuşmada, yeteneğin çağımızın en 
değerli sermayesi, inovasyonun ise 
sürdürülebilir büyümenin lokomotifi 
olduğunu ifade etti.

Ulusal ve uluslararası düzeyde kamu, 
özel sektör ve çatı örgütlerin temsilcilerinin 
katılımıyla gerçekleşen forumda, insan 
kaynağının kalkınmadaki kritik rolüne 
dikkat çekildi. // Haber Merkezi

PAÜ KARMER İSTANBUL İNSAN KAYNAKLARI FORUMU'NA KATILDI



MERKEZEFENDİ'DE ALZHEİMER

İÇİN BESLENME VE MÜZİK TERAPİSİ

P R O G R A M I  D Ü Z E N L E N İ Y O R
Uluslararası Lions Dernekleri 118-R 

Yönetim Çevresel Federasyonu Alzheimer 
Koordinatörlüğü ile Merkezefendi Belediyesi 
Kültür Merkezi'nde 'Alzheimer Beslenme ve 
Müzik Terapisi' programı düzenlenecek.

Merkezefendi Belediyesi, Alzheimer hastası 
vatandaşların ve ailelerinin yaşamını 
kolaylaştırmak, sosyal hayata katılımını 
desteklemek amacıyla çalışmalarına devam 
ediyor.Uluslararası Lions Dernekleri 118-R 
Yönetim Çevresi Federasyonu Alzheimer 
Koordinatörlüğü tarafından düzenlenen 
'Alzheimer Beslenme ve Müzik Terapisi' 
programı, 22 Şubat Cumartesi günü 
Merkezefendi Kültür Merkezi'nde 
gerçekleştirilecek. Saat 14.00'te başlayacak 
etkinlik, tüm vatandaşların katılımına açık 

olacak.

Program kapsamında, Alzheimer 
hastalığında beslenmenin önemi ve müzik 
terapisinin sağladığı faydaları; Türkiye 
Alzheimer Derneği İzmir Onursal Başkanı 
Nöroloji Uzmanı Dr. Aysel Gürsoy, Nöroloji 
Uzmanı Dr. Melih Vural ve Müzik Terapi 
Uyarlayıcısı Çiğdem Sabuncuoğlu tarafından 
ele alınacak.Etkinlikte, katılımcılara 
hastalıkla mücadelede destekleyici 
yöntemler konusunda bilgi verilecek.

Alzheimer hastalarının yakınları ve konuya 
ilgi duyan herkes etkinliğe davet edildi. 
Bilinçlenmenin hastalıkla mücadelede 
önemli bir yer tuttuğunu vurgulandı.

// Haber Merkezi
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Üç gün süren etkinlikler kapsamında bilim 
meraklıları, alanında uzman isimlerin 
konferanslarıyla buluşurken, bilim atölyeleri, 
planetaryum gösterimleri ve bilgi 
yarışmalarıyla dolu dolu bir program yaşandı. 
Bilim Günleri'nin açılışı, NASA'da görev 
yapmış, ODTÜ 'de Uzay Teknolojileri dersleri 
veren ünlü astrofizikçi Dr. Umut Yıldız'ın 
“Evrende Yaşam ve Zeka Arayışı” konulu 
konferansıyla yapıldı. Denizlili öğrenciler ve 
bilim meraklıları, Dr. Yıldız'ın evrenin 
gizemleriyle ilgili paylaştığı bilgilerle derin bir 
bilim yolculuğuna çıktı. Konferansa katılan 
Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu, gençlere seslenerek, “Sizler 
bu ülkenin geleceğisiniz, hayallerinizin 

peşinden gidin” mesajını verdi. Bilim 
Günlerinin 2.gününde Pamukkale 
Üniversitesi'nden Prof. Dr. Fatma Taşkın 
Ekici '21.Yüzyılda Sistem Okuryazarı olmak' 
konulu sunumu ile öğrencilere ve 
katılımcılara sistem okuryazarlığı hakkında 
değerli bilgiler verdi. Bilim Günlerinin son 
gününde kapanış konuşmasını Pamukkale 
Üniversitesi'nden Prof. Dr. Muzaffer Adak 
“Fizik, Teknoloji, Endüstri X.O” konulu 
sunumu ile yaptı. Adak, bilim ve teknolojinin 
geleceği hakkında önemli bilgiler paylaşarak 
özellikle Endüstri 4.0 ve dijital dönüşümün 
gelecekteki etkilerini anlattı.

Bilim tutkunları için dolu dolu bir program

Denizli Bilim Günleri, konferansların yanı 
sıra bilim atölyeleri, planetaryum gösterimleri 
ve interaktif etkinliklerle ziyaretçilere 
eğlenceli ve öğretici bir deneyim sundu. 
Özellikle gençlerin bilim ve teknolojiye olan 
ilgisini artırmayı amaçlayan atölyeler, 
katılımcılardan tam not aldı. Programın ikinci 

ve üçüncü günlerinde ise heyecanla 
beklenen bilgi yarışması ve ödül töreni 
gerçekleştirildi. Dereceye giren öğrencilere 
ödülleri takdim edilirken, genç bilim insanları 
için motive edici bir etkinlik oldu.

// Haber Merkezi

Denizli genelinde YKS'ye 
girecek ve uygun şartları 
taşıyan adaylar Denizli 
Büyükşehir Belediyesinin 
internet sitesindeki form ile 

birlikte, ÖSYM başvuru kayıt 
ödendi belgesini 9 Mart'a 
kadar sisteme yükleyip sınav 
giriş ücreti desteğinden 
yararlanabilecek.

Denizli Büyükşehir Belediyesi 2025 YKS'ye 
başvuru yapacak ve uygun şartları taşıyan 
öğrencilerin üniversite sınavı giriş ücretlerini 
karşılıyor. Adaylar sınav giriş ücretlerini 
bankalara yatırdıktan sonra Denizli 
Büyükşehir Belediyesinin internet sitesindeki 
form ile birlikte, ÖSYM başvuru kayıt ödendi 
belgesini 9 Mart'a kadar sisteme yükleyip 
sınav giriş ücreti desteğinden 
yararlanabilecek. Buna göre, uygun şartları 
taşıyan öğrencilerin ÖSYM başvuru kayıt 
ödendi belgesinin sisteme yüklenmesinden 
sonra yapılacak, banka ve ÖSYM kontrollerin 
ardından öğrencilerin bildirdiği hesaplara 
sınav ücretleri Büyükşehir Belediyesi 
tarafından yatırılacak. Öte yandan 6 Şubat'ta 
başlayan 2025 Yükseköğretim Kurumları 
Sınavı başvurularının da 3 Mart'ta sona 
ereceği hatırlatması yapıldı. 

Kimler başvurabiliyor?

Denizli sınırları içerisinde yaşayan, hane 
geliri en fazla iki asgari ücret olan, ayrıca 
hanede yaşayan bireylerden vergi 
mükellefiyeti bulunmayan, tapu kaydı 
olmayan, hanede binek, iş makinesi, traktör 
vb. ticari araç kaydı bulunmayıp var ise 2020 
model (5 yaş altı) en fazla bir araç kaydı 
bulunan lise veya dengi okulların son 
sınıflarında okuyan öğrencilerin ÖSYM 
Başkanlığı tarafından düzenlenen 
Yükseköğretim Kurumları Sınavı'na (YKS) 
katılmak üzere başvuru yapmaları halinde, 
sınav ücretlerinin Denizli Büyükşehir 
Belediyesi tarafından karşılanmasına 
Büyükşehir Belediye Meclisi'nin Şubat ayı 
toplantısında karar verilmişti. // Haber 
Merkezi

Denizli Büyükşehir 
Belediyesi, sporcuların 
psikolojik gelişimi için 
Psikolog Esma Nur Pak'ın 
konuşmacı olarak katıldığı 
“Stres ve Kaygının Spor 
Performansına Etkisi” konulu 
bir konferans düzenledi.  

Denizli Büyükşehir Belediyesi tarafından 
düzenlenen etkinlikte deneyimli psikolog 
Esma Nur Pak, konferansında “Stres ve 
Kaygının Spor Performansına Etkisi” 
konusunu ele aldı. Nihat Zeybekci Kongre ve 
Kültür Merkezi'nde gerçekleşen konferansa 
Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu, Başkanvekili Ali Marım, çok 
sayıda davetli, sporcular, antrenörler ve spor 
psikolojisine ilgi duyan çok sayıda vatandaş 
katıldı. Etkinlikte, Psikolog Esma Nur Pak, 
stresin spor performansı üzerindeki olumlu 
ve olumsuz etkilerini bilimsel verilerle 
açıkladı. Aynı zamanda sporcuların kaygıyı 
yönetme yöntemleri, odaklanma teknikleri ve 
psikolojik dayanıklılığı artırma stratejileri 
üzerine değerli bilgiler paylaştı.

Başkan Çavuşoğlu: “Spor sevgi üstüne 
kurulur.”

Programın açılış konuşmalarını 
gerçekleştiren Denizli Büyükşehir Belediye 
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, sporda 
kaybedince kazananın mutluluğuna ortak 
olmanın en az kazanmak kadar keyifli bir şey 
olduğunu belirtti. Başkan Çavuşoğlu 
konuşmasının devamında, “Spor sevgi 
üstüne kurulur. Kazanmak elbette mutluluk 
getirir fakat kazanamadığında da emin ol ki 
biri kazanmıştır. O kazananın mutluluğuna 

ortak olabilmek de dünyanın en keyifli 
şeyidir. Hırslarımız olacak, güzele ulaşmak 
için çaba sarf edeceğiz. Emin olun ki bir 
müsabakada biri güzele ulaşıyor. İşte ben 

değil, biz diyebilen, “Ben mutlu olamasam da 
karşı takımdaki arkadaşım mutlu oldu, bu da 
güzel bir şey” diyebildiğimiz zaman hayatta 
birçok şeyi başarmış olacağız. Biz kendileri 

mutlu olanlardan değil, hep beraber mutlu 
olduğunda hayatın keyifli olduğuna 
inananlardanız” ifadelerini kullandı. // Haber 
Merkezi

Denizli Büyükşehir Belediyesi tarafından 
düzenlenen ve Kent Konseyi Şairlerinin 
sahne aldığı "Bizim Şiirlerimiz, Bizim 
Şarkılarımız" adlı Türk Sanat Müziği konseri, 
sanatseverlere unutulmaz bir gece yaşattı. 
Nihat Zeybekci Kongre ve Kültür Merkezi 
Mehmet Gazi Salonu'nda gerçekleşen 
konsere Denizli Büyükşehir Belediye 
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, Başkanvekili 
Ali Marım, davetliler ve çok sayıda vatandaş 
katıldı. Büyük bir ilgiyle karşılanan etkinlikte 
Şef İbrahim Davulcu'nun yönetimindeki 
Pamukkale Amatör TSM Topluluğu, sahne 
performanslarıyla büyük beğeni topladı.Gece 

boyunca Türk sanat müziğinin en güzel 
eserleri seslendirilirken, izleyiciler de bu 
eşsiz melodilere eşlik etti. Etkinlikte Türk 
edebiyatının önemli şairlerinden esinlenilerek 
bestelenmiş şarkılar da seslendirildi. 
Konsere katılan izleyiciler ise gece boyunca 
sanatla dolu keyifli anlar yaşadıklarını ifade 
etti. Etkinliğin sonunda Başkan Çavuşoğlu 
programa katkı sağlayan şairlere plaketlerini 
takdim etti. 

“Sanatın egemen olduğu bir Denizli için 
çalışıyoruz”

Programın açılış konuşmalarını 
gerçekleştiren Denizli Büyükşehir Belediye 

Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, “Sanat Şehri 
Denizli” ilkesiyle kenti sanatla dolu bir şehir 
haline getirmek için çalıştıklarını ifade etti. 
Başkan Çavuşoğlu konuşmasının 
devamında, “Bu şehrin, sanatın egemen 
olduğu bir şehir olması için hep beraber 
çalışmayı sürdüreceğiz. Bu şehirde yüzü 
gülen insanların, bu şehirde gelecek kaygısı 

yaşamadan mutlu olmayı başaran insanların 
şehrini hep beraber yaratacağız. Bu 
yolculuğumuz içerisinde bugün, yarın ve 
daha sonrasında biz ne oluruz diyenlerin 
değil, hep beraber neyi başarabiliriz 
diyenlerin hikâyesini birlikte yazacağız” 
ifadelerini kullandı.

// Haber Merkezi

BÜYÜKŞEHİR'İN YKS ADAYLARINA SINAV ÜCRET DESTEĞİ BAŞVURULARI BAŞLADI DENİZLİ BİLİM GÜNLERİ BİLİM TUTKUNLARINI BULUŞTURDU
Denizli Büyükşehir Belediyesi tarafından düzenlenen ve Denizli Bilim Merkezi ev 
sahipliğinde gerçekleştirilen Bilim Günleri, iki bin öğrencinin katılımıyla tamamlandı

DENİZLİ'DE ŞİİRLER VE ŞARKILAR AYNI SAHNEYİ PAYLAŞTI
Denizli Büyükşehir Belediyesi, şiirin ve müziğin buluştuğu ve Kent Konseyi Şairlerinin sahne 

aldığı “Bizim Şiirlerimiz, Bizim Şarkılarımız” isimli bir Türk Sanat Müziği konseri düzenledi
DENİZLİ'DE “SPOR PSİKOLOJİSİ” KONUŞULDU

Cumhurbaşkanlığı İnsan 
Kaynakları Ofisi tarafından 
düzenlenen İstanbul İnsan 
Kaynakları Forumu bu yıl 
“Yeteneğe Dayalı Kalkınma” 
temasıyla 17 Şubat Pazartesi 
günü İstanbul Kongre 
Merkezi'nde gerçekleştirildi.

Düzenlenen etkinliğe Pamukkale 
Üniversitesi'ni (PAÜ) temsilen Kariyer 
Planlama Uygulama ve Araştırma Merkezi 
Müdür Yardımcısı Arş. Gör. Dr. Yılmaz 
Hasret katıldı.

Cumhurbaşkanlığı İnsan Kaynakları Ofisi 
Başkanı Salim Atay; insana yapılan 
yatırımın fiziksel sermayeye yapılan 
yatırımdan 2,9 kat daha fazla kalkınmaya 
katkı sağladığını belirterek, bu durumun 
sürdürülebilirliğin itici gücü olduğunu 
vurguladı.Sanayi ve Teknoloji Bakanı Fatih 
Kacır ise forumun açılışında yaptığı 
konuşmada, yeteneğin çağımızın en 
değerli sermayesi, inovasyonun ise 
sürdürülebilir büyümenin lokomotifi 
olduğunu ifade etti.

Ulusal ve uluslararası düzeyde kamu, 
özel sektör ve çatı örgütlerin temsilcilerinin 
katılımıyla gerçekleşen forumda, insan 
kaynağının kalkınmadaki kritik rolüne 
dikkat çekildi. // Haber Merkezi

PAÜ KARMER İSTANBUL İNSAN KAYNAKLARI FORUMU'NA KATILDI
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Alanında uzman meslek erbapları ile öğrencilerin buluşturulduğu “Meslek Tanıtım Günü” etkinliği, Denizli İŞKUR ile İbrahim 

Cinkaya Sosyal Bilimler Lisesi işbirliğinde 
gerçekleştirildi. 

Meslek seçme aşamasında olan 
öğrencilerin, kendilerine uygun, doğru 
mesleği tercih etmeleri amacıyla İbrahim 
Cinkaya Sosyal Bilimler Lisesi spor 
salonunda gerçekleştirilen etkinliğe, Denizli 
Merkezefendi Kaymakamı Abdullah DEMİR 
İbrahim Cinkaya Sosyal Bilimler Lisesi Okul 
Müdürü Dr. Muhammet OĞUR, Denizli 
İŞKUR yetkilileri, öğrenciler, öğretmenler ve 
farklı mesleklerden alanında uzman kişiler 
katılım gösterdi.  

Akademisyen ve alanında uzman kişiler 
tarafından “Cumhuriyet Savcısı, Hakim, 
Psikolog, Avukat, Bankacı, Arkeolog, 
Rehberlik ve Psikolojik Danışman, Türkçe 
Öğretmenliği, Haber Spikeri, Eğitimci-
Yönetici, Özel Eğitim Öğretmeni, Rehberlik 
ve Psikolojik Danışman, İşletme” 
alanlarındaki bölümler ve meslekler tanıtıldı.

Gençlerin; ilgi, beceri, yetenek ve 
beklentilerine uygun meslekleri tercih 
etmelerinin istihdamın yapısını ve düzeyini 
nitelikli bir şekilde değiştireceğinin bilinciyle 
düzenlenen etkinlikte, öğrenciler meslek 
erbaplarıyla yüz yüze görüşme fırsatı buldu. 
Meslekler hakkında merak ettikleri tüm 
soruları doğrudan uzmanlara yönelterek, 
aradıkları cevaplara birinci elden ulaşma 
imkânı elde ettiler.

// Haber Merkezi

Eğitim danışmanı Barış 
Balcı, başarıya giden yolda ilk 
ve en önemli adımın hedef 
belirleme olduğunu söyledi. 
Balcı, hedefi olmayan, 
kazanmak istediği okulu, 
yapmak istediği mesleği 
bilmeyen öğrencilerin okula 
ve derslere karşı isteksiz 
olduğunu ifade etti.

Eğitim Danışmanı Barış Balcı, “Benim 
çocuğum ders çalışmak istemiyor”, 
“Çocuğum okula gitmek istemiyor?” gibi 
yakınmaları olan velilere yol gösterecek 
önemli bir bilgiyi paylaştı. Balcı, kazanmak 
istediği okulu, yapmak istediği mesleği 
bilmeyen öğrencilerin okula ve derslere karşı 
isteksiz olduğunu ifade etti.

Çocukların öğrenim hayatını ve kariyer 
yolculuğunu bir gemi yolculuğuna benzeten 
Barış Balcı, “Rotası ve pusulası olmayan bir 
gemi nasıl ki limana ilerleyemezse, hedefi 
olmayan, nereye varacağını bilmeyen 
öğrenci de okula ve derslere odaklanamaz. 
Beyin; alacağı sonuçları görmediğinde ne 
yapacağını bilmeden hareket ediyor. Kişinin 
bir rotaya ve pusulaya ihtiyacı var. Hangi 
okullara gidecek? Hangi mesleği 
yapacak?Uğrayacağı limanları belirlemesi, 
varacağı limanı bilmesi gerekiyor.” dedi.

Öğrencilere ortaokulda mesleki eğilim testi 
yapılması gerektiğini kaydeden Balcı, 
velilerin ilkokulda ve ortaokulda sınıf 
öğretmenleriyle, lisede ise rehber 
öğretmenlerle görüşüp çocuğunun hangi 
alanlarda başarılı hangi alanlarda başarısız 
olduğunun, yeteneklerinin öğrenilmesi 
gerektiğini belirterek şunları söyledi:

Sınıf öğretmenlerinin fikri alınmalı

“Mesleki eğilim belirlemede özellikle sınıf 
öğretmenlerinin çok etkili olduğunu 
düşünüyorum. Çünkü anneden sonra 
çocukla en çok zaman geçiren kişi sınıf 
öğretmeni. Hangi çocuk rakamlarda daha iyi, 

hangisi kelimelerde daha iyi, hangisinin ifade 
gücü ve özgüveni fazla, hangisi daha sosyal, 
bunları en iyi öğretmeni bilir. 

Öğrencilere mesleki eğilim testi yapılmalı

Öğrencinin hangi konularda iyi, hangi 
konularda zayıf olduğu tespit edilmeli. Hangi 
alanlardaki mesleklere daha yatkın, hangi 
meslekler onun için ideal değil. Bununla ilgili 
ortaokul çağındaki, hatta lisedeki çocuklara 
mesleki eğitim testi yapılması gerekiyor.

İşinde mesleğinde başarılı, işini severek 
yapan meslek sahipleriyle tanışmak da 
öğrenci için çok ilham verici oluyor. Seçtiği 
alanla ilgili iş yapan birileriyle tanıştığında 
kendini onun yerine koyabiliyor. 

Ben de bireysel danışmanlık yaptığım 
öğrencilerime mesleki eğitim testi 
yaptırıyorum. Gelecek hayaliniz nedir? 10 yıl, 
15 yıl sonra 25 yaşındayken kendinizi nerede 
görüyorsunuz? Ben öğrencilere bunu hayal 
ettiriyorum. Çünkü insanı hayali harekete 
geçirir. Kendi içinde o hayali ideal 
bulamadığında öteleme, erteleme yoluna 
gider. Görev ve sorumluluklarını iyi yerine 
getiremez.  Bu da aldığı sonuçları, okul 
başarısını olumsuz etkiler.

Öğrencinin bir hayali olmalı

Kişi kendi hayatıyla ilgili hedefini belirleyip 
yapması gerekenlerle ilgili sorumluluk 
aldığında siz olmasanız da o yolda 
ilerleyecektir. Kişiye güçlü bir gerekçe 
buldurduğunuzda kişi o gerekçelerin 
varlığıyla hareket ederek grevlerini yerine 
getirecektir. Öğrencinin hedefleri varsa ders 
çalışmak zor gelmeyecektir. İstek ve beklenti 
oluşmadığında ise anne baba zorlaması etkili 
olamayabilir.

Akademik süreci sadece okul ve ders 
olarak görmemek lazım. Sporcunun, 
ressamın, tiyatrocunun, müzisyenin de 
akademisi var. Önce kişinin tutkusunu, hayat 
amacını bulmasına yardımcı olmak 
gerekiyor. Öğrencinin bir hayali olması ve o 
hayali için çalışmayı, çabayı sürdürüyor 
olması gerekiyor. 

Ailenin de çocuğunu iyi tanıması, onu 

bekleyen durumlarla ilgili farkındalığını 
geliştirmek ve yolda kalması için yanında 
olması gerekiyor.”

Ailenin kariyer hayali öğrencinin istek ve 
yetenekleri ile uyumlu olmalı

Eğitim Danışmanı Barış Balcı, bazen ailenin 
zihninde oluşan gelecek kariyeri ile çocuğun 
istediği şeyin birbiriyle uymadığını, bunun da 
olumsuz sonuçlara yol açtığını söyledi. 
Ailenin öncelikle çocuğu çok iyi tanıması 
gerektiğini kaydeden Balcı, “Aileler; sınıf 
öğretmenleri, okul rehberlik öğretmenleri, 
danışmanlar, öğrenci koçları ile etkileşimde 
bulunup öğrencinin gelecek kariyeriyle ilgili 
hedef amaç belirlemeli. Ailenin beklentileri 
çocuğun yetenek ve istekleriyle uymazsa 
ileride telafisi zor durumlar ortaya çıkabilir. 
Çünkü kişi kazandığı okulun ya da yapmak 
istediği mesleğin kendine uygun olmadığını 
fark ettiğinde çok geç olabilir. Alan veya iş 
değiştirmek çok zor olabilir.”

Hızlı okuma akademik süreçte başarıyı 
artırıyor

Akademik süreçte öğrencilere hızlı okuma 
tekniklerini öğrenmelerini tavsiye ettiğini 
kaydeden Eğitim Danışmanı Barış balcı, 
okumanın kişinin ifade gücünü olumlu yönde 

etkilediğine dikkat çekti. 

Barış Balcı hızlı okumanın önemi ile ilgili 
şunları söyledi:

“Sınavlarda okuma anlama becerisi çok 
önemli. Metamatik sorularını yaparken ya da 
yabancı dil öğrenirken bile okuma anlama 
becerileri etkili oluyor. Okuduğun kitap sayısı 
ve sahip olduğu kelime haznesi hayatın her 
alanına etki ediyor.  Sınavlar süreye dayalı 
olduğundan öğrencinin sınırlı sürede bilgisini 
etkili kullanması gerekiyor. Ayrıca hızlı 
okuma becerisini geliştiren sınav adayları 
daha fazla konu tekrarı yapıp daha fazla soru 
çözüyor. Sınava daha fazla deneyimle 
başlıyor. Sınavda süre konusunda baskı da 
yaşamıyorlar. Bilgilerini daha rahat 
kullanıyorlar. Bu da başarıyı olumlu yönde 
etkiliyor. “

Barış Balcı, öğrenci gruplarına hızlı okuma 
eğitimleri verdiğini anlatan Balcı, bu 
eğitimlerde hızlı okumanın yanı sıra hedef 
belirleme, dikkat, odaklanma, zaman 
yönetimi, verimli çalışma yöntemleri, 
motivasyon, stres yönetimi, baskı altında 
sakin kalabilme ve sınavda bilgilerini etkili 
kullanma yöntemlerini öğrettiklerini dile 
getirdi. // Haber Merkezi

Ekipler camilerdeki tüm bölümleri 
temizlerken, bahçelerin de bakımını yapıyor.

Ramazan ayı öncesi T.C. Pamukkale 
Belediyesi, ilçe geneline bulunan camilerle 

ilgili çalışmalarını yoğunlaştırdı. Daha önce 
yıl boyunca yapılan cami temizlik çalışmaları 
Ramazan ayının yaklaşmasıyla birlikte 
hızlandı. İlçede bulunan 165 cami 
Pamukkale Belediyesi Destek Hizmetleri 
Müdürlüğü'ne bağlı ekipler tarafından tek tek 
temizleniyor. Camilerdeki halılar yıkanırken, 
camlar tek tek siliniyor. Ayrıca camilerin tüm 
bölümleri detaylı bir şekilde temizlenerek 
vatandaşların ibadetlerini daha steril ortamda 
yapması sağlanacak. Ramazan ayı 
başlamadan çalışmaların 
tamamlanmasıplanlanırken, Ramazan ayı 
içerisinde detemizlik çalışmaları düzenli 
olarak devam edecek. Bu 
kapsamdaPamukkale Belediyesi Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü ekipleri de çalışma 
yürütüyor. Ekipler, camilerin bahçelerinin 
bakımını yaparak, çevre temizliğini 
gerçekleştiriyor. Ağaçlar budanırken, 
bitkilerin de bakımı yapılıyor. Pamukkale 
Belediyesi'nin bu çalışmaları planlı bir şekilde 

tüm camilerde gerçekleşecek.

CAMİLERİMİZ PIRIL PIRIL OLACAK

Pamukkale Belediye Başkanı Ali Rıza 
Ertemur, ilçe genelinde 165 caminin 
bulunduğunu ifade ederek, “Ramazan ayına 
yaklaştığımız bu günlerde düzenli olarak 
yapılan cami temizliği çalışmalarını 
yoğunlaştırdık. Destek Hizmetleri 
Müdürlüğü'nden 3 ekibimiz camilerimizi 
tepeden tırnağa temizlerken, Park Bahçeler 
Müdürlüğü ekiplerimiz de bahçelerin bakım 
ve peyzaj çalışmalarını gerçekleştiriyor. 
Ramazan ayı başlayana kadar temizlik 
çalışmalarını tamamlamayı planlıyoruz. 
Ramazan Bayramına kadar da tüm 
camilerdeki temizlik çalışmalarımız yoğun 
şekildedevam edecek. Cami temizliği 
ekibimiz, vatandaşlarımızın steril ortamda 
ibadet etmeleri için yıl boyunca çalışmalarına 
düzenli olarak devam edecek” dedi.

// Haber Merkezi

Denizli Sosyal Bilimler 
Meslek Yüksekokulu 
(DSBMYO), Turizm Fakültesi 
ve İletişim Fakültesi, Kızılay 
ile iş birliği yaparak toplumsal 
farkındalık yaratmak amacıyla 
kan bağışının önemi ve süreci 
hakkında eğitim verilerek, 
gönüllü kan bağışı 
kampanyası gerçekleştirdi 

Kızılay Eğitimi ile Bilinçlendirme Çalışması 
Yapıldı

Etkinliğin ilk aşamasında, Türk Kızılay 
GEBKM, Denizli KBM Kan Bağışçısı 
Kazanım Personeli Yasemin Aydemir, 
öğrencilere yönelik kapsamlı bir eğitim 
gerçekleştirdi. Ders aralarında sınıfları tek 
tek dolaşan Aydemir, Kızılay'ın insani yardım 
çalışmaları hakkında bilgiler verdi. Kan 
bağışının hayat kurtarmadaki kritik rolüne 
dikkat çeken Aydemir, bağış sürecinin nasıl 
işlediğini, kimlerin kan bağışında 
bulunabileceğini ve kan bağışının sağlık 
açısından faydalarını anlattı. Özellikle 
gençlerin bilinçlenmesi üzerinde duran 
Aydemir, “Kan bağışı hem toplumsal bir 
sorumluluk hem de son derece kolay ve 
güvenli bir işlemdir. Bir bağış, birden fazla 
hayat kurtarabilir. Bu nedenle herkesin bu 
konuda duyarlı olması gerekiyor” dedi. Eğitim 
sırasında öğrencilerin sorularını da 

yanıtlayan Aydemir, kan bağışı konusunda 
yanlış bilinenleri düzeltmeye yönelik 
açıklamalarda bulundu.

Eğitimin ardından, Kızılay ekipleri 
tarafından DSBMYO, Turizm Fakültesi ve 
İletişim Fakültesi Hierapolis Konferans 
Salonu Fuaye alanında kan bağışı stantları 
kuruldu. Öğrenciler, akademik ve idari 
personel, sağlık görevlilerinin 
yönlendirmesiyle sağlık kontrollerinden 
geçerek gönüllü olarak kan bağışında 
bulundu. Kan bağışı sürecinde Kızılay 
ekipleri, bağışçıların sağlık durumlarını 
detaylı bir şekilde kontrol ederek, sürecin 
güvenli ve sorunsuz bir şekilde 
tamamlanmasını sağladı. Etkinliğe katılan 
öğrenciler, kan bağışının önemine dikkat 
çekerek, “Bu tür etkinlikler sayesinde hem 
bilinçleniyoruz hem de topluma faydalı bir iş 
yapmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Kan 
bağışının birçok insanın hayatını 
kurtarabileceğini öğrendik” şeklinde 
görüşlerini dile getirdi.

Etkinliğin organizasyonunda emeği geçen 
başta Türk Kızılay sağlık görevlileri olmak 
üzere, Denizli Sosyal Bilimler MYO, Turizm 
Fakültesi ve İletişim Fakültesi'nin akademik 
ve idari personeline, etkinliğe ilgi gösteren ve 
kan bağışında bulunan tüm öğrenciler ve 
personel, toplumsal duyarlılıklarından dolayı 
teşekkür edildi.

// Haber Merkezi

2025 YILININ İLK MESLEK TANITIM GÜNÜ ETKİNLİĞİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Denizli Çalışma ve İş Kurumu İl Müdürlüğü (Denizli İŞKUR), ortaokul ve liselerde düzenlediği 

Meslek Tanıtım Günü etkinliklerine 2025 yılında da hız kesmeden devam ediyor.

ÇOCUĞUNUZ DERS ÇALIŞMADA İSTEKSİZ Mİ? SEBEBİNİ UZMANI AÇIKLADI

Pamukkale 
Üniversitesi (PAÜ) 
öğrencisi güreş takımı 
sporcusu Aytekin Murat 
Taşgın, 7 Şubat Cuma 
günü düzenlenen 
Türkiye Jujitsu 
Şampiyonası'ndan 62 
kiloda gümüş madalya 
ile geri döndü.

Denizli Teknik Bilimler 
Meslek Yüksekokulu 
(DTBMYO) İç Mekan 
Tasarımı Bölümü 
öğrencisi Aytekin Murat  
Taşgın Mersin'de 
düzenlenen Türkiye 
Jujitsu 
Şampiyonası'nda 62 
kiloda gümüş madalya 
kazanarak PAÜ'ye 
gurur yaşattı. // Haber 
Merkezi

PAÜ'YE GÜMÜŞ MADALYA İLE DÖNDÜ

PAMUKKALE'DE CAMİLER RAMAZAN AYINA HAZIRLANIYOR
T.C. Pamukkale Belediyesi, yaklaşan Ramazan ayı öncesi ilçedeki tüm camilerde temizlik ve bakım seferberliği başlattı

KAN BAĞIŞI ETKİNLİĞİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Denizli Organize Sanayi 
Bölgesi Müdürlüğü ve Yolay 
Marka Danışmanlık 
işbirliğiyle, başlatılan 
"Gelişim ve Değişim Projesi" 
çerçevesinde düzenlenen 
eğitim dizisinin ilki olan 
"Mutlu Çalışan" eğitimi 
gerçekleştirildi.

Denizli Organize Sanayi Bölgesi 
MüdürlüğüKonferans Salonu'nda düzenlenen eğitime Bölge sanayicileri, 

firma yetkilileri ve personelleri katıldı. Yolay 
Marka Danışmanlık Kurucusu- Eğitmen 
Yelda Yolay'ın sunumuyla gerçekleşen 
eğitimde katılımcılara; bireysel ve çevre ile 
iletişimin önemi ile dikkat edilmesi gereken 
hususlar, sürdürülebilirlikte insan faktörü, 
denge kavramının iş ve sosyal yaşama 
uyarlanması gibi konularda önemli bilgiler 
paylaşıldı. 

Katılımcılar interaktif şekilde dahil 
oldukları eğitimde merak ettikleri soruları 
sorma imkanı da buldu. // Haber Merkezi

DENİZLİ OSB'DE 'MUTLU ÇALIŞAN' EĞİTİMİ DÜZENLENDİ

Denizli Büyükşehir Belediyesi tarafından 
“Sanat Şehri Denizli” etkinlikleri 
kapsamında sahne alan müzik grubu The 
Secret Trio, müzikseverler ile buluşarak 
muhteşem bir konsere imza attı.

Denizli Büyükşehir Belediyesi tarafından 
düzenlenen,“Sanat Şehri Denizli” 
etkinlikleri kapsamında, müzik grubu The 
Secret Trio müzikseverlerle buluştu. Nihat 
Zeybekci Kongre ve Kültür Merkezi'nde 
düzenlenen konsere ilgi yoğun oldu. 
Denizli Valisi Ömer Faruk Coşkun, Denizli 
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu, Başkanvekili Ali Marım ve 
birçok sanatseverin katıldığı etkinlikte, 
izleyiciler müziğin büyüsüne kapılarak 
keyifli anlar yaşadı. Üç usta müzisyenden 
oluşan The Secret Trio, Tamer Pınarbaşı, 
Ara Dinkjian ve İsmail Lumanovski'nin 
sahne performanslarıyla izleyicilere 
unutulmaz bir gece yaşattı. Grup, 
geleneksel enstrümanları modern 
dokunuşlarla birleştirerek, dinleyicilere 
benzersiz bir müzik şöleni sundu.Ücretsiz 
olarak düzenlenen konser, büyük bir 

coşkuyla sona ererken, sanatseverler 
organizasyon için Denizli Büyükşehir 
Belediyesi'ne teşekkür etti. Etkinliğin 
sonunda Vali Coşkun ve Başkan 
Çavuşoğlu The Secret Trio grubu üyelerine 
plaketlerini taktim etti. 

“Denizli'yi sanat şehri yapmak için 
çalışmalarımıza devam edeceğiz”

Konserin açılış konuşmalarını 
gerçekleştiren Denizli Büyükşehir Belediye 
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, Denizli'yi 
sanat şehri yapma konusunda 
çalışmalarına kesintisiz devam 
edeceklerinin altını çizdi. Başkan 
Çavuşoğlu, “Herkesin ve her kesimin mutlu 
olabileceği bir şehir yolculuğumuzu her 
geçen gün arttırarak sürdürüyoruz. Bundan 
sonra da bu keyfi beraber yaşamaya, 
sanat şehri Denizli noktasında 
çalışmalarımızı sürdüreceğimize kimsenin 
şüphesi olmasın. Bu şehrin sokaklarında 
mutlu olan insanların, üretirken keyif alan 
insanların olduğu bir şehir yolculuğumuzu 
beraber götürelim istiyoruz” ifadelerini 
kullandı. // Haber Merkezi

THE SECRET TRİO DENİZLİ'DE SAHNE ALDI
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Alanında uzman meslek erbapları ile öğrencilerin buluşturulduğu “Meslek Tanıtım Günü” etkinliği, Denizli İŞKUR ile İbrahim 

Cinkaya Sosyal Bilimler Lisesi işbirliğinde 
gerçekleştirildi. 

Meslek seçme aşamasında olan 
öğrencilerin, kendilerine uygun, doğru 
mesleği tercih etmeleri amacıyla İbrahim 
Cinkaya Sosyal Bilimler Lisesi spor 
salonunda gerçekleştirilen etkinliğe, Denizli 
Merkezefendi Kaymakamı Abdullah DEMİR 
İbrahim Cinkaya Sosyal Bilimler Lisesi Okul 
Müdürü Dr. Muhammet OĞUR, Denizli 
İŞKUR yetkilileri, öğrenciler, öğretmenler ve 
farklı mesleklerden alanında uzman kişiler 
katılım gösterdi.  

Akademisyen ve alanında uzman kişiler 
tarafından “Cumhuriyet Savcısı, Hakim, 
Psikolog, Avukat, Bankacı, Arkeolog, 
Rehberlik ve Psikolojik Danışman, Türkçe 
Öğretmenliği, Haber Spikeri, Eğitimci-
Yönetici, Özel Eğitim Öğretmeni, Rehberlik 
ve Psikolojik Danışman, İşletme” 
alanlarındaki bölümler ve meslekler tanıtıldı.

Gençlerin; ilgi, beceri, yetenek ve 
beklentilerine uygun meslekleri tercih 
etmelerinin istihdamın yapısını ve düzeyini 
nitelikli bir şekilde değiştireceğinin bilinciyle 
düzenlenen etkinlikte, öğrenciler meslek 
erbaplarıyla yüz yüze görüşme fırsatı buldu. 
Meslekler hakkında merak ettikleri tüm 
soruları doğrudan uzmanlara yönelterek, 
aradıkları cevaplara birinci elden ulaşma 
imkânı elde ettiler.

// Haber Merkezi

Eğitim danışmanı Barış 
Balcı, başarıya giden yolda ilk 
ve en önemli adımın hedef 
belirleme olduğunu söyledi. 
Balcı, hedefi olmayan, 
kazanmak istediği okulu, 
yapmak istediği mesleği 
bilmeyen öğrencilerin okula 
ve derslere karşı isteksiz 
olduğunu ifade etti.

Eğitim Danışmanı Barış Balcı, “Benim 
çocuğum ders çalışmak istemiyor”, 
“Çocuğum okula gitmek istemiyor?” gibi 
yakınmaları olan velilere yol gösterecek 
önemli bir bilgiyi paylaştı. Balcı, kazanmak 
istediği okulu, yapmak istediği mesleği 
bilmeyen öğrencilerin okula ve derslere karşı 
isteksiz olduğunu ifade etti.

Çocukların öğrenim hayatını ve kariyer 
yolculuğunu bir gemi yolculuğuna benzeten 
Barış Balcı, “Rotası ve pusulası olmayan bir 
gemi nasıl ki limana ilerleyemezse, hedefi 
olmayan, nereye varacağını bilmeyen 
öğrenci de okula ve derslere odaklanamaz. 
Beyin; alacağı sonuçları görmediğinde ne 
yapacağını bilmeden hareket ediyor. Kişinin 
bir rotaya ve pusulaya ihtiyacı var. Hangi 
okullara gidecek? Hangi mesleği 
yapacak?Uğrayacağı limanları belirlemesi, 
varacağı limanı bilmesi gerekiyor.” dedi.

Öğrencilere ortaokulda mesleki eğilim testi 
yapılması gerektiğini kaydeden Balcı, 
velilerin ilkokulda ve ortaokulda sınıf 
öğretmenleriyle, lisede ise rehber 
öğretmenlerle görüşüp çocuğunun hangi 
alanlarda başarılı hangi alanlarda başarısız 
olduğunun, yeteneklerinin öğrenilmesi 
gerektiğini belirterek şunları söyledi:

Sınıf öğretmenlerinin fikri alınmalı

“Mesleki eğilim belirlemede özellikle sınıf 
öğretmenlerinin çok etkili olduğunu 
düşünüyorum. Çünkü anneden sonra 
çocukla en çok zaman geçiren kişi sınıf 
öğretmeni. Hangi çocuk rakamlarda daha iyi, 

hangisi kelimelerde daha iyi, hangisinin ifade 
gücü ve özgüveni fazla, hangisi daha sosyal, 
bunları en iyi öğretmeni bilir. 

Öğrencilere mesleki eğilim testi yapılmalı

Öğrencinin hangi konularda iyi, hangi 
konularda zayıf olduğu tespit edilmeli. Hangi 
alanlardaki mesleklere daha yatkın, hangi 
meslekler onun için ideal değil. Bununla ilgili 
ortaokul çağındaki, hatta lisedeki çocuklara 
mesleki eğitim testi yapılması gerekiyor.

İşinde mesleğinde başarılı, işini severek 
yapan meslek sahipleriyle tanışmak da 
öğrenci için çok ilham verici oluyor. Seçtiği 
alanla ilgili iş yapan birileriyle tanıştığında 
kendini onun yerine koyabiliyor. 

Ben de bireysel danışmanlık yaptığım 
öğrencilerime mesleki eğitim testi 
yaptırıyorum. Gelecek hayaliniz nedir? 10 yıl, 
15 yıl sonra 25 yaşındayken kendinizi nerede 
görüyorsunuz? Ben öğrencilere bunu hayal 
ettiriyorum. Çünkü insanı hayali harekete 
geçirir. Kendi içinde o hayali ideal 
bulamadığında öteleme, erteleme yoluna 
gider. Görev ve sorumluluklarını iyi yerine 
getiremez.  Bu da aldığı sonuçları, okul 
başarısını olumsuz etkiler.

Öğrencinin bir hayali olmalı

Kişi kendi hayatıyla ilgili hedefini belirleyip 
yapması gerekenlerle ilgili sorumluluk 
aldığında siz olmasanız da o yolda 
ilerleyecektir. Kişiye güçlü bir gerekçe 
buldurduğunuzda kişi o gerekçelerin 
varlığıyla hareket ederek grevlerini yerine 
getirecektir. Öğrencinin hedefleri varsa ders 
çalışmak zor gelmeyecektir. İstek ve beklenti 
oluşmadığında ise anne baba zorlaması etkili 
olamayabilir.

Akademik süreci sadece okul ve ders 
olarak görmemek lazım. Sporcunun, 
ressamın, tiyatrocunun, müzisyenin de 
akademisi var. Önce kişinin tutkusunu, hayat 
amacını bulmasına yardımcı olmak 
gerekiyor. Öğrencinin bir hayali olması ve o 
hayali için çalışmayı, çabayı sürdürüyor 
olması gerekiyor. 

Ailenin de çocuğunu iyi tanıması, onu 

bekleyen durumlarla ilgili farkındalığını 
geliştirmek ve yolda kalması için yanında 
olması gerekiyor.”

Ailenin kariyer hayali öğrencinin istek ve 
yetenekleri ile uyumlu olmalı

Eğitim Danışmanı Barış Balcı, bazen ailenin 
zihninde oluşan gelecek kariyeri ile çocuğun 
istediği şeyin birbiriyle uymadığını, bunun da 
olumsuz sonuçlara yol açtığını söyledi. 
Ailenin öncelikle çocuğu çok iyi tanıması 
gerektiğini kaydeden Balcı, “Aileler; sınıf 
öğretmenleri, okul rehberlik öğretmenleri, 
danışmanlar, öğrenci koçları ile etkileşimde 
bulunup öğrencinin gelecek kariyeriyle ilgili 
hedef amaç belirlemeli. Ailenin beklentileri 
çocuğun yetenek ve istekleriyle uymazsa 
ileride telafisi zor durumlar ortaya çıkabilir. 
Çünkü kişi kazandığı okulun ya da yapmak 
istediği mesleğin kendine uygun olmadığını 
fark ettiğinde çok geç olabilir. Alan veya iş 
değiştirmek çok zor olabilir.”

Hızlı okuma akademik süreçte başarıyı 
artırıyor

Akademik süreçte öğrencilere hızlı okuma 
tekniklerini öğrenmelerini tavsiye ettiğini 
kaydeden Eğitim Danışmanı Barış balcı, 
okumanın kişinin ifade gücünü olumlu yönde 

etkilediğine dikkat çekti. 

Barış Balcı hızlı okumanın önemi ile ilgili 
şunları söyledi:

“Sınavlarda okuma anlama becerisi çok 
önemli. Metamatik sorularını yaparken ya da 
yabancı dil öğrenirken bile okuma anlama 
becerileri etkili oluyor. Okuduğun kitap sayısı 
ve sahip olduğu kelime haznesi hayatın her 
alanına etki ediyor.  Sınavlar süreye dayalı 
olduğundan öğrencinin sınırlı sürede bilgisini 
etkili kullanması gerekiyor. Ayrıca hızlı 
okuma becerisini geliştiren sınav adayları 
daha fazla konu tekrarı yapıp daha fazla soru 
çözüyor. Sınava daha fazla deneyimle 
başlıyor. Sınavda süre konusunda baskı da 
yaşamıyorlar. Bilgilerini daha rahat 
kullanıyorlar. Bu da başarıyı olumlu yönde 
etkiliyor. “

Barış Balcı, öğrenci gruplarına hızlı okuma 
eğitimleri verdiğini anlatan Balcı, bu 
eğitimlerde hızlı okumanın yanı sıra hedef 
belirleme, dikkat, odaklanma, zaman 
yönetimi, verimli çalışma yöntemleri, 
motivasyon, stres yönetimi, baskı altında 
sakin kalabilme ve sınavda bilgilerini etkili 
kullanma yöntemlerini öğrettiklerini dile 
getirdi. // Haber Merkezi

Ekipler camilerdeki tüm bölümleri 
temizlerken, bahçelerin de bakımını yapıyor.

Ramazan ayı öncesi T.C. Pamukkale 
Belediyesi, ilçe geneline bulunan camilerle 

ilgili çalışmalarını yoğunlaştırdı. Daha önce 
yıl boyunca yapılan cami temizlik çalışmaları 
Ramazan ayının yaklaşmasıyla birlikte 
hızlandı. İlçede bulunan 165 cami 
Pamukkale Belediyesi Destek Hizmetleri 
Müdürlüğü'ne bağlı ekipler tarafından tek tek 
temizleniyor. Camilerdeki halılar yıkanırken, 
camlar tek tek siliniyor. Ayrıca camilerin tüm 
bölümleri detaylı bir şekilde temizlenerek 
vatandaşların ibadetlerini daha steril ortamda 
yapması sağlanacak. Ramazan ayı 
başlamadan çalışmaların 
tamamlanmasıplanlanırken, Ramazan ayı 
içerisinde detemizlik çalışmaları düzenli 
olarak devam edecek. Bu 
kapsamdaPamukkale Belediyesi Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü ekipleri de çalışma 
yürütüyor. Ekipler, camilerin bahçelerinin 
bakımını yaparak, çevre temizliğini 
gerçekleştiriyor. Ağaçlar budanırken, 
bitkilerin de bakımı yapılıyor. Pamukkale 
Belediyesi'nin bu çalışmaları planlı bir şekilde 

tüm camilerde gerçekleşecek.

CAMİLERİMİZ PIRIL PIRIL OLACAK

Pamukkale Belediye Başkanı Ali Rıza 
Ertemur, ilçe genelinde 165 caminin 
bulunduğunu ifade ederek, “Ramazan ayına 
yaklaştığımız bu günlerde düzenli olarak 
yapılan cami temizliği çalışmalarını 
yoğunlaştırdık. Destek Hizmetleri 
Müdürlüğü'nden 3 ekibimiz camilerimizi 
tepeden tırnağa temizlerken, Park Bahçeler 
Müdürlüğü ekiplerimiz de bahçelerin bakım 
ve peyzaj çalışmalarını gerçekleştiriyor. 
Ramazan ayı başlayana kadar temizlik 
çalışmalarını tamamlamayı planlıyoruz. 
Ramazan Bayramına kadar da tüm 
camilerdeki temizlik çalışmalarımız yoğun 
şekildedevam edecek. Cami temizliği 
ekibimiz, vatandaşlarımızın steril ortamda 
ibadet etmeleri için yıl boyunca çalışmalarına 
düzenli olarak devam edecek” dedi.

// Haber Merkezi

Denizli Sosyal Bilimler 
Meslek Yüksekokulu 
(DSBMYO), Turizm Fakültesi 
ve İletişim Fakültesi, Kızılay 
ile iş birliği yaparak toplumsal 
farkındalık yaratmak amacıyla 
kan bağışının önemi ve süreci 
hakkında eğitim verilerek, 
gönüllü kan bağışı 
kampanyası gerçekleştirdi 

Kızılay Eğitimi ile Bilinçlendirme Çalışması 
Yapıldı

Etkinliğin ilk aşamasında, Türk Kızılay 
GEBKM, Denizli KBM Kan Bağışçısı 
Kazanım Personeli Yasemin Aydemir, 
öğrencilere yönelik kapsamlı bir eğitim 
gerçekleştirdi. Ders aralarında sınıfları tek 
tek dolaşan Aydemir, Kızılay'ın insani yardım 
çalışmaları hakkında bilgiler verdi. Kan 
bağışının hayat kurtarmadaki kritik rolüne 
dikkat çeken Aydemir, bağış sürecinin nasıl 
işlediğini, kimlerin kan bağışında 
bulunabileceğini ve kan bağışının sağlık 
açısından faydalarını anlattı. Özellikle 
gençlerin bilinçlenmesi üzerinde duran 
Aydemir, “Kan bağışı hem toplumsal bir 
sorumluluk hem de son derece kolay ve 
güvenli bir işlemdir. Bir bağış, birden fazla 
hayat kurtarabilir. Bu nedenle herkesin bu 
konuda duyarlı olması gerekiyor” dedi. Eğitim 
sırasında öğrencilerin sorularını da 

yanıtlayan Aydemir, kan bağışı konusunda 
yanlış bilinenleri düzeltmeye yönelik 
açıklamalarda bulundu.

Eğitimin ardından, Kızılay ekipleri 
tarafından DSBMYO, Turizm Fakültesi ve 
İletişim Fakültesi Hierapolis Konferans 
Salonu Fuaye alanında kan bağışı stantları 
kuruldu. Öğrenciler, akademik ve idari 
personel, sağlık görevlilerinin 
yönlendirmesiyle sağlık kontrollerinden 
geçerek gönüllü olarak kan bağışında 
bulundu. Kan bağışı sürecinde Kızılay 
ekipleri, bağışçıların sağlık durumlarını 
detaylı bir şekilde kontrol ederek, sürecin 
güvenli ve sorunsuz bir şekilde 
tamamlanmasını sağladı. Etkinliğe katılan 
öğrenciler, kan bağışının önemine dikkat 
çekerek, “Bu tür etkinlikler sayesinde hem 
bilinçleniyoruz hem de topluma faydalı bir iş 
yapmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Kan 
bağışının birçok insanın hayatını 
kurtarabileceğini öğrendik” şeklinde 
görüşlerini dile getirdi.

Etkinliğin organizasyonunda emeği geçen 
başta Türk Kızılay sağlık görevlileri olmak 
üzere, Denizli Sosyal Bilimler MYO, Turizm 
Fakültesi ve İletişim Fakültesi'nin akademik 
ve idari personeline, etkinliğe ilgi gösteren ve 
kan bağışında bulunan tüm öğrenciler ve 
personel, toplumsal duyarlılıklarından dolayı 
teşekkür edildi.

// Haber Merkezi

2025 YILININ İLK MESLEK TANITIM GÜNÜ ETKİNLİĞİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Denizli Çalışma ve İş Kurumu İl Müdürlüğü (Denizli İŞKUR), ortaokul ve liselerde düzenlediği 

Meslek Tanıtım Günü etkinliklerine 2025 yılında da hız kesmeden devam ediyor.

ÇOCUĞUNUZ DERS ÇALIŞMADA İSTEKSİZ Mİ? SEBEBİNİ UZMANI AÇIKLADI

Pamukkale 
Üniversitesi (PAÜ) 
öğrencisi güreş takımı 
sporcusu Aytekin Murat 
Taşgın, 7 Şubat Cuma 
günü düzenlenen 
Türkiye Jujitsu 
Şampiyonası'ndan 62 
kiloda gümüş madalya 
ile geri döndü.

Denizli Teknik Bilimler 
Meslek Yüksekokulu 
(DTBMYO) İç Mekan 
Tasarımı Bölümü 
öğrencisi Aytekin Murat  
Taşgın Mersin'de 
düzenlenen Türkiye 
Jujitsu 
Şampiyonası'nda 62 
kiloda gümüş madalya 
kazanarak PAÜ'ye 
gurur yaşattı. // Haber 
Merkezi

PAÜ'YE GÜMÜŞ MADALYA İLE DÖNDÜ

PAMUKKALE'DE CAMİLER RAMAZAN AYINA HAZIRLANIYOR
T.C. Pamukkale Belediyesi, yaklaşan Ramazan ayı öncesi ilçedeki tüm camilerde temizlik ve bakım seferberliği başlattı

KAN BAĞIŞI ETKİNLİĞİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Denizli Organize Sanayi 
Bölgesi Müdürlüğü ve Yolay 
Marka Danışmanlık 
işbirliğiyle, başlatılan 
"Gelişim ve Değişim Projesi" 
çerçevesinde düzenlenen 
eğitim dizisinin ilki olan 
"Mutlu Çalışan" eğitimi 
gerçekleştirildi.

Denizli Organize Sanayi Bölgesi 
MüdürlüğüKonferans Salonu'nda düzenlenen eğitime Bölge sanayicileri, 

firma yetkilileri ve personelleri katıldı. Yolay 
Marka Danışmanlık Kurucusu- Eğitmen 
Yelda Yolay'ın sunumuyla gerçekleşen 
eğitimde katılımcılara; bireysel ve çevre ile 
iletişimin önemi ile dikkat edilmesi gereken 
hususlar, sürdürülebilirlikte insan faktörü, 
denge kavramının iş ve sosyal yaşama 
uyarlanması gibi konularda önemli bilgiler 
paylaşıldı. 

Katılımcılar interaktif şekilde dahil 
oldukları eğitimde merak ettikleri soruları 
sorma imkanı da buldu. // Haber Merkezi

DENİZLİ OSB'DE 'MUTLU ÇALIŞAN' EĞİTİMİ DÜZENLENDİ

Denizli Büyükşehir Belediyesi tarafından 
“Sanat Şehri Denizli” etkinlikleri 
kapsamında sahne alan müzik grubu The 
Secret Trio, müzikseverler ile buluşarak 
muhteşem bir konsere imza attı.

Denizli Büyükşehir Belediyesi tarafından 
düzenlenen,“Sanat Şehri Denizli” 
etkinlikleri kapsamında, müzik grubu The 
Secret Trio müzikseverlerle buluştu. Nihat 
Zeybekci Kongre ve Kültür Merkezi'nde 
düzenlenen konsere ilgi yoğun oldu. 
Denizli Valisi Ömer Faruk Coşkun, Denizli 
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu, Başkanvekili Ali Marım ve 
birçok sanatseverin katıldığı etkinlikte, 
izleyiciler müziğin büyüsüne kapılarak 
keyifli anlar yaşadı. Üç usta müzisyenden 
oluşan The Secret Trio, Tamer Pınarbaşı, 
Ara Dinkjian ve İsmail Lumanovski'nin 
sahne performanslarıyla izleyicilere 
unutulmaz bir gece yaşattı. Grup, 
geleneksel enstrümanları modern 
dokunuşlarla birleştirerek, dinleyicilere 
benzersiz bir müzik şöleni sundu.Ücretsiz 
olarak düzenlenen konser, büyük bir 

coşkuyla sona ererken, sanatseverler 
organizasyon için Denizli Büyükşehir 
Belediyesi'ne teşekkür etti. Etkinliğin 
sonunda Vali Coşkun ve Başkan 
Çavuşoğlu The Secret Trio grubu üyelerine 
plaketlerini taktim etti. 

“Denizli'yi sanat şehri yapmak için 
çalışmalarımıza devam edeceğiz”

Konserin açılış konuşmalarını 
gerçekleştiren Denizli Büyükşehir Belediye 
Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, Denizli'yi 
sanat şehri yapma konusunda 
çalışmalarına kesintisiz devam 
edeceklerinin altını çizdi. Başkan 
Çavuşoğlu, “Herkesin ve her kesimin mutlu 
olabileceği bir şehir yolculuğumuzu her 
geçen gün arttırarak sürdürüyoruz. Bundan 
sonra da bu keyfi beraber yaşamaya, 
sanat şehri Denizli noktasında 
çalışmalarımızı sürdüreceğimize kimsenin 
şüphesi olmasın. Bu şehrin sokaklarında 
mutlu olan insanların, üretirken keyif alan 
insanların olduğu bir şehir yolculuğumuzu 
beraber götürelim istiyoruz” ifadelerini 
kullandı. // Haber Merkezi

THE SECRET TRİO DENİZLİ'DE SAHNE ALDI
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Hazırlayan: Serap Sofulu

Pamukkale 
Üniversitesi (PAÜ) 
Hukuk Fakültesi ile 
PAÜ Hukuk 
Topluluğu'nun birlikte 
ikincisini düzenlediği 
Meclis Simülasyonu 
Açılış Töreni, Rektör 
Prof. Dr. Ahmet 
Kutluhan'ın ve Denizli 
Baro Başkanı Av. Ufuk 
Kök katılımı ile 
gerçekleştirildi. 

Programın açılış konuşmalarından ilkini 
Hukuk Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Hülya 
Kabakçı Karadeniz yaptı. Dekan Karadeniz: 
“Fakültemizde, eğitim modelimiz diğer hukuk 
fakültelerine göre daha uygulama ağırlıklıdır. 

Bu sene özellikle Probleme Dayalı Öğrenim 
(PDÖ) ile ders sayılarımızı arttırdık ve 
arttırmaya devam ediyoruz. Bu sene yeni 
olarak yine hukuk kliniklerini kuruyoruz. 
Cumhuriyet Başsavcılığımız ile birlikte 
duruşmalara öğrencilerimiz katılım sağlıyor. 
Derslerimiz pratik ağırlıklı devam ediyor. 
Dolayısıyla öğrencilerimiz sadece teorik 
bilgilerle değil, mezun olduğunuzda 
problemlerle karşılaştığınızda bunu nasıl 
çözeceğinizi de öğreneceksiniz. O sebeple 
meclis simülasyonu da parlamento 
hukukunda göreceğiniz teorinin aslında 
uygulamasını siz burada kendiniz 
gerçekleştiriyorsunuz. Bu yüzden bu 
uygulamanın ağırlıklı olduğu eğitime sizlerin 
de bu kadar heyecanla katılmanız bizleri de 
çok mutlu ediyor. Düzenleyen ve katılım 
gösteren tüm öğrencilerimizi yürekten 
kutluyorum. Ayrıca bizi önemseyen, bize 
destek veren ve bizimle iş birliği içinde olan 
tüm kamu kurum ve kuruluşlarımıza ve 
Rektör Hocama çok teşekkür ediyorum. Bu 
başarılar tesadüf değil. En büyük 
başarılardan bir tanesi de en büyük iş 
birlikçimiz Denizli Barosudur. Bu anlamda 
Baro Başkanımız Avukat Ufuk Kök'e de 

teşekkürlerimi sunuyorum. Bu etkinlik 
kapsamında, dört gün boyunca 
öğrencilerimiz sadece yasa yapmayı 
öğrenmekle kalmayacak ayrıca kendilerini 
ifade etmeyi, başkalarının düşüncelerine 
saygı göstermeyi, ekip çalışması nasıl 
yapılır, sorumluluk nasıl alınır bunların 
hepsini öğreneceksiniz. İkinci Meclis 
Simülasyonu etkinliğimizin verimli ve başarılı 
olmasını diliyorum.” şeklinde konuştu.

Baro Başkanı Kök: “Hukukçu olmak aslında 
sosyal olmayı gerektirir.”

Konuşmasına Meclis Simülasyonu 
etkinliğini düzenleyen PAÜ Hukuk Fakültesi 
ve PAÜ Hukuk Topluluğu öğrencilerine 
teşekkür ederek başlayan Denizli Baro 
Başkanı Avukat Ufuk Kök konuşmasına şöyle 
devam etti: “Meclis Simülasyonu deyince ben 
biraz heyecanlandım öncelikle. Baro'ya gelen 
meslektaş öğrencilerimizle de konuştuk, 
anlattılar. Böyle bir kurgu ile planlayıp 
yapıyor musunuz diye sordum. Evet, böyle 
yapıyoruz dediler. Sizler bugün Hukuk 
Fakültesi öğrencisisiniz ve gelecekte hukuk 
fakültesi öğrencisi olmanın sizlere aslında 
hukuk içinde olmanın ne kadar bir hamur 
olarak başladığınız hatırlatan bir durumla 
karşılaşacaksınız. Hukukçu olmak aslında 
sosyal olmayı gerektirir. Sosyal olmak da 
birlikte yaşamanın sonucudur. Birlikte 
yaşayıp birlikte hukukçu olmaya 
çalıştığımızda daha güçtü daha ses getiren 
bir noktaya varırız. Hiçbir meslek grubu 
yoktur ki hukukçular gibi aynı pastadan 
ekmek yiyip birbirleri ile omuz omuza hareket 
etsin. Bu gerçekten kıymetli bir dayanışma 
örneğidir. Bu dayanışmanın kökeni de 
tarihsel sürece baktığımızda hukukçu 
olmanın sosyal olmak, insanlarla ilişkileri iyi 
olmak, öncü olmak, toplumsal olaylarda 
sessiz kalamamak hukukçunun kendi içinde 
yaşadığı bir haykırıştır. Sizler bugün böyle bir 
simülasyonu oluşturup böyle bir etkinlik 
yaptığınıza göre aslında bütün bu olguların 
farkında olabilecek seviyede olduğunuzu 
göstermiş oldunuz bence. Ben tekrar tekrar 
sizlere bu iradeniz için teşekkür ediyorum. 
Beni de bu programa davet ettiğiniz için tüm 
Denizli Barosu adına teşekkürlerimi 
sunuyorum.”

Rektör Kutluhan: “Düzenlenen bu meclis 

simülasyonunda gerçek ve doğru bir kanun 
ortaya çıkacağına inanıyorum.”

Programda konuşma yapan Pamukkale 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ahmet 
Kutluhan şunları kaydetti: “Üniversitemiz 
gerçekten üreten bir üniversite ve üniversite 
hayatın rehberidir. Şehirle bütünleşme 
noktasında Pamukkale Üniversitesi çok üst 
bir düzeye geldi. Bugün bu programdan 
sonra, şehir bütünleşmesinin hukuk 
fakültesindeki en üst noktası olan Baro 
Başkanlığımız ile 'Baro Akademik Protokolü' 
adında bir protokolümüz olacak. Bu protokol 
ile Hukuk Fakültesi hocalarımız Baromuzdaki 
avukatlarla iş birliği yaparak Denizli'deki bu 
hukuksal problemlerin çözümünde çok etkili 
bir katkı sağlayacaklar. Pamukkale 
Üniversitesi'nin diğer bir özelliğinden 
bahsedecek olursam, PAÜ simülasyon 
kelimesini aslında sevmez çünkü simülasyon 
taklit demektir. Bizler burada taklit değil 
aslında empati yapıyoruz. Meclis 
simülasyonunda da meclisin empatisini 
yapmamız lazım. Burada yemin edecek 
öğrencimiz kendisini milletvekili olarak 
hissetmesi lazım. Empatinin iki yönü var. Bir 
tanesi olan olayın kendi içeriği, diğeri karşı 
tarafın durumudur. Tüm bunlar içinde 
avukatımız, savcımız, mahkeme başkanımız 
hepsi empati yaparak olaya baktıklarında 
gerçek çözüme ulaşılır. Düzenlenen bu 
meclis simülasyonunda gerçek ve doğru bir 
kanun ortaya çıkacağına inanıyorum. Empati 
eksikliğinden kaynaklığına inanıyorum. 
İnşallah bu meclis simülasyonlarımız da her 
yıl geliştirilerek yapılır. Biz üniversite olarak 
da empati yaptığımız için üniversitemizi 
tercih eden ama imkanları sınırlı olan 
öğrencilerimizi daima gözetmeye 
çabalıyoruz. Ben bu vesile ile Baro 
Başkanımızdan şöyle bir destek rica edebilir 
miyiz acaba? İlk 1000 içinden bizim Hukuk 
Fakültemizi tercih eden öğrencilerimize burs 
imkânı sağlamak konusunda. Baro 
Başkanım da destek sözü verdiği için bu 
konuda tekrar teşekkür ederek topluca 
alkışlayalım isterim. Konuşmama son 
verirken etkinliğin başarılı olmasını dilerim.”

Açılış programı, öğrencilerin topluca 
milletvekili yemini etmesi ile sona erdi. // 
Haber Merkezi

Ege Deri ve Deri Mamulleri İhracatçıları 
Birliği, dünyanın en önemli deri mamul 
fuarlarından biri olan İtalya'nın Milano 
kentinde gerçekleşen MIPEL FUARI'na 23-
25 Şubat 2025 tarihleri arasında ilk kez milli 

katılım organizasyonu düzenliyor.

Ege Deri ve Deri Mamulleri İhracatçıları 
Birliği Başkanı Erkan Zandar, “Birliğimizce 
saraciye sektörlerinde İtalya'da MIPEL 
Fuarına yönelik ilk kez milli katılım 

organizasyonu düzenleyeceğiz. Fuara şu an 
itibariyle dört firmamız katılıyor ancak fuarın 
Eylül edisyonunda en az 10 firmanın 
katılımıyla Ticaret Bakanlığımızın desteği ile 
milli katılımın devam etmesini planlıyoruz. 7 
yıldır milli katılımını yaptığımız Expo Riva 
Schuh & Garda Bags Fuarı'na ilk senelerde 
10 firma ile katılıyorduk şu an 35-40 civarı 
firmayla milli katılım yapıyoruz. MIPEL 
Fuarına da ilerde daha yoğun katılım 
olacaktır. Yılda iki kez düzenlenen bu fuarın 
potansiyeline oldukça inanıyoruz. 2024 
yılında Türkiye geneli ihracatımız 1,5 milyar 
dolar olarak gerçekleşti. İtalya'ya 
ihracatımız ise 2024 yılında 100 
milyon dolara ulaştı. 1,5 milyar 
dolar ihracat rakamımızı korumak 
adına çabalayacağız.” dedi.

Ege Deri ve Deri Mamulleri 
İhracatçıları Birliği Başkan 
Yardımcısı Halil Gündoğdu, 
“Türkiye, saraciye ve deri 
mamulleri üretiminde güçlü bir 
konumda. MIPEL Fuarı, Türk 
firmaları için Avrupa pazarında 
konumunu dahada güçlendirme 
noktasında büyük bir fırsat 
sunuyor. Kaliteli, markalı ve 
özgün tasarımlı ürünlere olan 

talebin giderek arttığı pazarda, Türk üreticileri 
rekabet avantajı sağlayabilir. 2023 yılı Şubat 
ayında düzenlenen fuara 29 bölgeden 201 
firma ve 6.000 ziyaretçi katılırken, aynı yılın 
Eylül döneminde bu rakam 32 bölgeden 210 
firma ve 8.000 ziyaretçiye ulaştı. 2024 yılı 
Şubat döneminde ise 30 bölgeden 200 firma 
ve 8.000 ziyaretçi fuarda yer aldı. Pakistan, 
Brezilya, Portekiz, İspanya, Birleşik Krallık 
ülkelerinin ayakkabı ve saraciye STK 
temsilcileri ile fuar kapsamında bir 
networking toplantısı da gerçekleştireceğiz.” 
diye konuştu. // Haber Merkezi
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Hazırlayan: Serap Sofulu

Pamukkale 
Üniversitesi (PAÜ) 
Hukuk Fakültesi ile 
PAÜ Hukuk 
Topluluğu'nun birlikte 
ikincisini düzenlediği 
Meclis Simülasyonu 
Açılış Töreni, Rektör 
Prof. Dr. Ahmet 
Kutluhan'ın ve Denizli 
Baro Başkanı Av. Ufuk 
Kök katılımı ile 
gerçekleştirildi. 

Programın açılış konuşmalarından ilkini 
Hukuk Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Hülya 
Kabakçı Karadeniz yaptı. Dekan Karadeniz: 
“Fakültemizde, eğitim modelimiz diğer hukuk 
fakültelerine göre daha uygulama ağırlıklıdır. 

Bu sene özellikle Probleme Dayalı Öğrenim 
(PDÖ) ile ders sayılarımızı arttırdık ve 
arttırmaya devam ediyoruz. Bu sene yeni 
olarak yine hukuk kliniklerini kuruyoruz. 
Cumhuriyet Başsavcılığımız ile birlikte 
duruşmalara öğrencilerimiz katılım sağlıyor. 
Derslerimiz pratik ağırlıklı devam ediyor. 
Dolayısıyla öğrencilerimiz sadece teorik 
bilgilerle değil, mezun olduğunuzda 
problemlerle karşılaştığınızda bunu nasıl 
çözeceğinizi de öğreneceksiniz. O sebeple 
meclis simülasyonu da parlamento 
hukukunda göreceğiniz teorinin aslında 
uygulamasını siz burada kendiniz 
gerçekleştiriyorsunuz. Bu yüzden bu 
uygulamanın ağırlıklı olduğu eğitime sizlerin 
de bu kadar heyecanla katılmanız bizleri de 
çok mutlu ediyor. Düzenleyen ve katılım 
gösteren tüm öğrencilerimizi yürekten 
kutluyorum. Ayrıca bizi önemseyen, bize 
destek veren ve bizimle iş birliği içinde olan 
tüm kamu kurum ve kuruluşlarımıza ve 
Rektör Hocama çok teşekkür ediyorum. Bu 
başarılar tesadüf değil. En büyük 
başarılardan bir tanesi de en büyük iş 
birlikçimiz Denizli Barosudur. Bu anlamda 
Baro Başkanımız Avukat Ufuk Kök'e de 

teşekkürlerimi sunuyorum. Bu etkinlik 
kapsamında, dört gün boyunca 
öğrencilerimiz sadece yasa yapmayı 
öğrenmekle kalmayacak ayrıca kendilerini 
ifade etmeyi, başkalarının düşüncelerine 
saygı göstermeyi, ekip çalışması nasıl 
yapılır, sorumluluk nasıl alınır bunların 
hepsini öğreneceksiniz. İkinci Meclis 
Simülasyonu etkinliğimizin verimli ve başarılı 
olmasını diliyorum.” şeklinde konuştu.

Baro Başkanı Kök: “Hukukçu olmak aslında 
sosyal olmayı gerektirir.”

Konuşmasına Meclis Simülasyonu 
etkinliğini düzenleyen PAÜ Hukuk Fakültesi 
ve PAÜ Hukuk Topluluğu öğrencilerine 
teşekkür ederek başlayan Denizli Baro 
Başkanı Avukat Ufuk Kök konuşmasına şöyle 
devam etti: “Meclis Simülasyonu deyince ben 
biraz heyecanlandım öncelikle. Baro'ya gelen 
meslektaş öğrencilerimizle de konuştuk, 
anlattılar. Böyle bir kurgu ile planlayıp 
yapıyor musunuz diye sordum. Evet, böyle 
yapıyoruz dediler. Sizler bugün Hukuk 
Fakültesi öğrencisisiniz ve gelecekte hukuk 
fakültesi öğrencisi olmanın sizlere aslında 
hukuk içinde olmanın ne kadar bir hamur 
olarak başladığınız hatırlatan bir durumla 
karşılaşacaksınız. Hukukçu olmak aslında 
sosyal olmayı gerektirir. Sosyal olmak da 
birlikte yaşamanın sonucudur. Birlikte 
yaşayıp birlikte hukukçu olmaya 
çalıştığımızda daha güçtü daha ses getiren 
bir noktaya varırız. Hiçbir meslek grubu 
yoktur ki hukukçular gibi aynı pastadan 
ekmek yiyip birbirleri ile omuz omuza hareket 
etsin. Bu gerçekten kıymetli bir dayanışma 
örneğidir. Bu dayanışmanın kökeni de 
tarihsel sürece baktığımızda hukukçu 
olmanın sosyal olmak, insanlarla ilişkileri iyi 
olmak, öncü olmak, toplumsal olaylarda 
sessiz kalamamak hukukçunun kendi içinde 
yaşadığı bir haykırıştır. Sizler bugün böyle bir 
simülasyonu oluşturup böyle bir etkinlik 
yaptığınıza göre aslında bütün bu olguların 
farkında olabilecek seviyede olduğunuzu 
göstermiş oldunuz bence. Ben tekrar tekrar 
sizlere bu iradeniz için teşekkür ediyorum. 
Beni de bu programa davet ettiğiniz için tüm 
Denizli Barosu adına teşekkürlerimi 
sunuyorum.”

Rektör Kutluhan: “Düzenlenen bu meclis 

simülasyonunda gerçek ve doğru bir kanun 
ortaya çıkacağına inanıyorum.”

Programda konuşma yapan Pamukkale 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ahmet 
Kutluhan şunları kaydetti: “Üniversitemiz 
gerçekten üreten bir üniversite ve üniversite 
hayatın rehberidir. Şehirle bütünleşme 
noktasında Pamukkale Üniversitesi çok üst 
bir düzeye geldi. Bugün bu programdan 
sonra, şehir bütünleşmesinin hukuk 
fakültesindeki en üst noktası olan Baro 
Başkanlığımız ile 'Baro Akademik Protokolü' 
adında bir protokolümüz olacak. Bu protokol 
ile Hukuk Fakültesi hocalarımız Baromuzdaki 
avukatlarla iş birliği yaparak Denizli'deki bu 
hukuksal problemlerin çözümünde çok etkili 
bir katkı sağlayacaklar. Pamukkale 
Üniversitesi'nin diğer bir özelliğinden 
bahsedecek olursam, PAÜ simülasyon 
kelimesini aslında sevmez çünkü simülasyon 
taklit demektir. Bizler burada taklit değil 
aslında empati yapıyoruz. Meclis 
simülasyonunda da meclisin empatisini 
yapmamız lazım. Burada yemin edecek 
öğrencimiz kendisini milletvekili olarak 
hissetmesi lazım. Empatinin iki yönü var. Bir 
tanesi olan olayın kendi içeriği, diğeri karşı 
tarafın durumudur. Tüm bunlar içinde 
avukatımız, savcımız, mahkeme başkanımız 
hepsi empati yaparak olaya baktıklarında 
gerçek çözüme ulaşılır. Düzenlenen bu 
meclis simülasyonunda gerçek ve doğru bir 
kanun ortaya çıkacağına inanıyorum. Empati 
eksikliğinden kaynaklığına inanıyorum. 
İnşallah bu meclis simülasyonlarımız da her 
yıl geliştirilerek yapılır. Biz üniversite olarak 
da empati yaptığımız için üniversitemizi 
tercih eden ama imkanları sınırlı olan 
öğrencilerimizi daima gözetmeye 
çabalıyoruz. Ben bu vesile ile Baro 
Başkanımızdan şöyle bir destek rica edebilir 
miyiz acaba? İlk 1000 içinden bizim Hukuk 
Fakültemizi tercih eden öğrencilerimize burs 
imkânı sağlamak konusunda. Baro 
Başkanım da destek sözü verdiği için bu 
konuda tekrar teşekkür ederek topluca 
alkışlayalım isterim. Konuşmama son 
verirken etkinliğin başarılı olmasını dilerim.”

Açılış programı, öğrencilerin topluca 
milletvekili yemini etmesi ile sona erdi. // 
Haber Merkezi

Ege Deri ve Deri Mamulleri İhracatçıları 
Birliği, dünyanın en önemli deri mamul 
fuarlarından biri olan İtalya'nın Milano 
kentinde gerçekleşen MIPEL FUARI'na 23-
25 Şubat 2025 tarihleri arasında ilk kez milli 

katılım organizasyonu düzenliyor.

Ege Deri ve Deri Mamulleri İhracatçıları 
Birliği Başkanı Erkan Zandar, “Birliğimizce 
saraciye sektörlerinde İtalya'da MIPEL 
Fuarına yönelik ilk kez milli katılım 

organizasyonu düzenleyeceğiz. Fuara şu an 
itibariyle dört firmamız katılıyor ancak fuarın 
Eylül edisyonunda en az 10 firmanın 
katılımıyla Ticaret Bakanlığımızın desteği ile 
milli katılımın devam etmesini planlıyoruz. 7 
yıldır milli katılımını yaptığımız Expo Riva 
Schuh & Garda Bags Fuarı'na ilk senelerde 
10 firma ile katılıyorduk şu an 35-40 civarı 
firmayla milli katılım yapıyoruz. MIPEL 
Fuarına da ilerde daha yoğun katılım 
olacaktır. Yılda iki kez düzenlenen bu fuarın 
potansiyeline oldukça inanıyoruz. 2024 
yılında Türkiye geneli ihracatımız 1,5 milyar 
dolar olarak gerçekleşti. İtalya'ya 
ihracatımız ise 2024 yılında 100 
milyon dolara ulaştı. 1,5 milyar 
dolar ihracat rakamımızı korumak 
adına çabalayacağız.” dedi.

Ege Deri ve Deri Mamulleri 
İhracatçıları Birliği Başkan 
Yardımcısı Halil Gündoğdu, 
“Türkiye, saraciye ve deri 
mamulleri üretiminde güçlü bir 
konumda. MIPEL Fuarı, Türk 
firmaları için Avrupa pazarında 
konumunu dahada güçlendirme 
noktasında büyük bir fırsat 
sunuyor. Kaliteli, markalı ve 
özgün tasarımlı ürünlere olan 

talebin giderek arttığı pazarda, Türk üreticileri 
rekabet avantajı sağlayabilir. 2023 yılı Şubat 
ayında düzenlenen fuara 29 bölgeden 201 
firma ve 6.000 ziyaretçi katılırken, aynı yılın 
Eylül döneminde bu rakam 32 bölgeden 210 
firma ve 8.000 ziyaretçiye ulaştı. 2024 yılı 
Şubat döneminde ise 30 bölgeden 200 firma 
ve 8.000 ziyaretçi fuarda yer aldı. Pakistan, 
Brezilya, Portekiz, İspanya, Birleşik Krallık 
ülkelerinin ayakkabı ve saraciye STK 
temsilcileri ile fuar kapsamında bir 
networking toplantısı da gerçekleştireceğiz.” 
diye konuştu. // Haber Merkezi
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Kaliteli İşçilik, kaliteli 
malzeme; mutlu müşteriler 
mottosuyla çıktığımız 
bu yolda evlerinizi 
güzelleştirmeye
talibiz...

Çarşı Mah. Cumhuriyet_6 Cad. 
No:232 Çivril / Denizli

0258 911 0333
0532 205 1505

TÜRKİYE DİSTRİBÜTÖRÜ
AYYILDIZ TEKNOLOJİ

SATIŞ NOKTASIDIR

ÇİVRİL’DE TEK YETKİLİ ACENTEÇİVRİL’DE TEK YETKİLİ ACENTEÇİVRİL’DE TEK YETKİLİ ACENTE

EN UYGUN
FİYATLARLA

HİZMETİNİZDEYİZ

ÖZEN MARKET
Nuri ÖZEN

0 533 314 16 60
Balçıkhisar Mahallesi Çivril/DENİZLİ

GÜVEN EMLAK

Satılık Ev - Arsa - Daire
Tarla - Bağ - Bahçe 
Deyerinde Alım Satımı Yapılır

Gsm:0.532 763 47 22

Çarşı Mah. 3 Nolu Belediye İş Hanı:No:14
Çivril / Denizli

Hayati GÜVEN


